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شنبه  15 مهر  1402
 21   ربیع الاول  1445 

7   اکتبر    2023
 شماره   3919     

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان:

اصفهان، چهارمین استان پیر کشور است

7

وضعیت نامطلوب »خط کشی های ترافیکی« در اصفهان

 مشکلاتی داریم 
 که به مرور 

حل می شود
 

اجرای بیش از ۶0 عنوان 
 برنامه انتظامی در

 استان اصفهان
67 5

یمنا
س: ا

عک

شــهادت امام موسی کاظم )ع ( را تســلیت می گوییم

شناسایی دومین شهر زیرزمینی باستانی در تیران و کرون؛
رخ نمایی دوباره از هنر اشکانی

4

آرام سازی ترافیکی نیازمند مطالعات جامعی برای ساماندهی خطوط 
عابرپیاده در سطح شهر و احداث پل هوایی در بعضی نقاط است؛ 

ادای احترام بانوان 
اصفهانی به سردار 
شهید حاج قاسم 

سلیمانی

5

رهبر انقلاب در دیدار دست اندرکاران بزرگداشت  آیت ا... ناصری:

آیت ا... ناصری، نعمتی بزرگ به ویژه برای مردم اصفهان بود

متن بیانــات رهبــر معظم 
انقــلاب اســلامی در دیدار 
دســت اندرکاران برگــزاری 
همایش بزرگداشت مرحوم 
آیــت ا... ناصــری در محل 
برگزاری همایش منتشر شد.به 
گزارش ایرنا، متن بیانات رهبر 
معظــم انقلاب اســلامی در 
دیدار دست اندرکاران برگزاری 
همایش بزرگداشــت مرحوم آیت ا... ناصری که در تاریخ سه شنبه 4 مهر 1402 
برگزار شــده بود، در محل برگزاری همایش در قم منتشر شد.حضرت آیت ا... 
خامنه ای در این دیدار، آیت ا... ناصری را صاحب نَفَسِ گرم، اخلاص و روح متصل 
به الطاف الهی دانستند و گفتند: کلام آن شخصیت بزرگ به دلیل صفا و معنویت، 
همچون آب روانی در دل ها جاری می شد؛ اما اکنون برای انتقال سخنان و معارف 
ایشان باید جهات متعددی ازجمله ذائقه مخاطبان در جامعه و همچنین اتقان 
مطالب و استفاده از ادبیات فاخر در انتقال مفاهیم، لحاظ شود.ایشان، با تاکید 
براینکه مرحوم آیت ا... ناصری عنصری مغتنم و نعمتی بزرگ به ویژه برای مردم 
اصفهان بود، اظهار امیدواری کردند امثال آن مرحوم تربیت و زمینه رشــد آنها 

فراهم شود و در نهایت مفیدِ برای مردم قرار گیرند.

آگهی تجدید مزایده عمومی
نوبت  دوم

شهرداری گز برخوار در نظر دارد:

به استناد مجوز شورای محترم اســامی شــهر نســبت به فروش 2 )دو( قطعه زمین با کاربری کارگاهی را از طریق مزایده عمومی به اشخاص واجد شرایط 
اقدام نماید. متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد و مدارک تجدید مزایده ها، تا پایان وقت اداری روز سه شنبه به تاریخ 1402/07/18 به سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ستاد( به نشانی www.setadiran.ir مراجعه نمایند. ضمناً اطاعات تکمیلی مزایده های فوق از طریق وب سایت شهرداری به نشانی 
www.gazborkhar.ir در دسترس می باشد. همچنین واحد اماک شهرداری با شماره تلفن 45721961-031 داخلی 123 در ساعات اداری آماده پاسخ 

گویی به سوالات احتمالی می باشد.

سعید ذاکر اصفهانی- شهردار گز برخوار  م الف: 1576841

مناقصه عمومی یک مرحله ای )تجدید شده(

اداره کل پست استان اصفهان در نظر دارد انجام امور نظافت و باربری، نامه رسانی و ســایر امور خدماتی و توزیع مرسولات  شهر اصفهان و مبادله بین استانی با 

استفاده از خودروهای سبک و سنگین دولتی به صورت حجمی با شماره فراخوان عمومی 2002004342000007 را از طریق مناقصه در سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونکی دولت )ستاد( 
به آدرس https://setadiran.ir انجام خواهد شد. متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای 

الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی:

تاریخ انتشار فراخوان: 1402/07/15
مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1402/07/18

مهلت ارسال پیشنهاد: 1402/07/29
زمان بازگشایی پاکتها: 1402/07/30

نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه: ضمانتنامه بانکی/فیش نقدی به مبلغ 27/000/000/000 ريال
اطاعات تماس و آدرس دستگاه: اصفهان – خیابان نشاط- اداره کل پست استان اصفهان- طبقه اول تلفن 32206040

حمید باقری- مدیر کل پست استان اصفهان  م الف:1580515
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شماره آدرسردیف
قطعه

پلاک 
ثبتی

متراژ متر 
قیمت پایه هر متر نوع کاربریمربع

مربع )ریال(
پایه قیمت 
کل )ریال(

سپرده شرکت در 
مزایده )ریال(

1

شهر گز برخوار، منطقه 
صنعتی )تفکیکی 

موسوم به کوره حاج 
علی شیرجزی به 
شماره بلوک 30(

200/000/00020/922/000/0001/050/000/000کارگاهی3440/759104/61

2

شهر گز برخوار، منطقه 
صنعتی )تفکیکی 

موسوم به کوره حاج 
علی شیرجزی به 
شماره بلوک 34(

200/000/00021/132/000/0001/057/000/000کارگاهی3440/759105/66

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

معاون محیط زیست طبیعی استان اصفهان: سطح تالاب گاوخونی نسبت به خشکی 
چندین سال اخیر، خشک تر هم شده است

در مرز فاجعه

مدیرکل هواشناسی اصفهان:
بارش های پاییز و 

زمستان امسال
 بالاتر از حد نرمال 

خواهد بود

7

5

تمام سه امتیازها فدای سرتان
از طرف »ما« به »شما« که دلتنگ تان هستیم؛

تبعات بحران انرژی در اصفهان که قطب صنعتی ایران است را باید جدی گرفت؛

خزان صنعت در سایه خاموشی 
 میزبانی متفاوت ورزشگاه نقش جهان اصفهان با حضور بانوان هوادار؛ 

حیفِ آن همه شور و شوق
3 6

5

تولد بیش از ۲۶ 
هزار نوزاد در نیمه 
نخست سال در 

اصفهان

مخالف هرنوع 
مبالغه در مورد پروژه 

انتقال آب دریا به 
اصفهان هستیم

35

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

پنجشنبه  13  مهر  140۲
19  ربیع الاول  1445

5  اکتبر ۲0۲3
 شماره 3918    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5000 تومان

سکانس اول؛ »او«
آن شب شــوم دی ماه که خبرِ تلخِ پروازِ سردار رسید، نوشتیم 
»رفته ســردار نفس تازه کند برگردد«. و حالا برگشــته است. 
راستش خیلی وقت است که برگشــته. اصلا »او« هیچ وقت 

نرفته بود؛ نه از خاطر و نه از خاطره هایمان. 
 چشم هایش درخشان تر از همیشــه، کابوس دشمن شده. 
کابوس همه آن هایی که حتی از قاب عکسش در سالن محل 
مصاحبه و تندیسش گوشه ورزشگاه  می ترسند و یارای دیدن 
آن چشــم هایی که یک عمر با ما از قصه رشــادت و شجاعت 

سخن گفتند، را ندارد. 

سکانس دوم: »ما«
»ما«کم گذاشــتیم. وقتی از »انتقام سخت« سخن گفتیم و 
به اعتراف وزیر خارجه کنونــی، آمریکایی ها گفتند بگذارید ما 

تعیین کنیم که چطور انتقام سخت بگیرید! 
»ما« کم گذاشتیم و میدان را خالی کردیم وقتی به اسم »رفتار 
دیپلماتیک« مــکان کنفرانس خبری تیم ســعودی را عوض 
کردیم تا چشمشــان به چشــمان نافذ »مرد میدان« نیفتد. 
کم گذاشتیم و اشــتباه کردیم که انتظاراتشــان ارتقا یافت و 
ازقاب عکس در سالن مصاحبه تهران به تندیس در ورزشگاه 

اصفهان رسید. 

سکانس سوم: »آنها«
 هیچ وقت »دوســت« نبودند. برداری هم نکردند. حالا شاید 
بهتر بفهمیم هدف از توافق، آن طور هم که برخی فکر می کردند 
اشتراکات مذهبی منطقه ای و عقلِ برسر جا آمده بن سلمان 
نبوده. »آنها« وقتی نتوانستند با قوی ترین ارتش نامنظم تاریخ 
جهان یعنی داعش از عهده حاج قاسم و یارانش برآیند، گفتند 

با »دوستی« نماد حاج قاسم را حذف کنیم. 
دیروز وزیر خارجه بالاخره واکنش نشــان داد و گفت: »روابط 
تهران و ریاض در مســیر درســت خود پیش می رود؛ ما نباید 
اجازه دهیم ورزش تبدیل به یک اهرم سیاســی در دست هر 
طرفی شــود.« گفت که توافق کرده اند بازی دوباره تکرارشود. 
خب پس مهم این اســت که تحت هر شــرایطی این دوستی 
توافقیِ)!( خراب نشــود ولو اگــر تیم عربســتانی با تماس 

مستقیم از خاک سعودی، جواز برگشــت سریع السیر از 
ایران گرفته باشــد و حتی نمانده باشــد که ما به خودمان 
بیاییم و ببینیم اصلا چه خبر بود و چه خبر شــد و چرا این 
شکلی شــد! و ما همچنان از »دوستی« و »توافق« حرف 
می زنیم و برای afc تعیین تکلیف می کنیم که حواسش 

به سیاست های منطقه ای ما باشد!

سکانس چهارم: »تو«
همان قدر که مقتدر بودی، مظلوم هم هستی. مدیر باشگاه 
شــهرمان مقابل چشــمان میلیون ها مخاطب تلویزیون، 
صاف در چشــمان همه ما نگاه می کند و می گوید »چون 
50 هزار هوادار در ورزشگاه بود، نمی شد و نمی توانست به 

درخواست تیم سعودی جامه عمل بپوشاند.«!
میبینی ســردار؟ اگر آن 50 هزار هــوادار نبودند، یحتمل 

»ســاکت« هم مثــل »امیرعبداللهیان« ســکوت می کرد و 
تندیس شاید دیگر هیچ وقت در ورزشــگاه نبود. شاید بعد از 
این هم نباشد چون قوانین ورزشی این را می گوید. خب کاش 
از اول به آن قوانینی که به وقت مصلحت، رنگ منفعت به خود 
می گیرد و به نفع مافیای زد و بند در ورزش منطقه)عربستان(، 

تغییر می کند، عمل می کردید تا لااقل  بی حرمتی نشود. 
اما بی خیــال همه این روزها و شــب هــای پرماجرای تمام 
نشــدنی. »تو« هنوز هم اینجایی حاج قاسم. وقتی از خیابان 
های امن شــهر گذر می کنیم و نامت را بر تابلوی اتوبانی می 
بینیم که صدقه ســر ایثار شــما و رفقایت در آن هشت سال و 
پس از آن هشت سال داریم، بیشــتر از همیشه به یادت می 

افتیم.
بی خیالِ تمام توافقات پشــت پرده و دوستی های مصلحتی 
و کم گذاشــتن هایی که خجلت زده مان کرده. مهم این است 
که در تاریخ این سرزمین، نام »تو«، نام »شما« قهرمان ملی 
حک شــده اســت. قهرمان ملتی که دلتنگتان است هرچند 
شما همیشه هســتید؛ هیچ وقت نرفته اید؛ نه از خاطر و نه از 

خاطره هایمان.
چشم هایت سردار درخشان تر از همیشه، کابوس دشمن شده. 
کابوس همه  آن هایی که حتی از قاب عکست در سالن محل 
مصاحبه و تندیست گوشه ورزشگاه می هراسند و یارای دیدن 
آن چشــم هایی که یک عمر با ما از قصه رشــادت و شجاعت 
سخن گفتند، را ندارد. آن چشم ها همیشه با ما حرف می زند. 
ما امتیازِ در امنیت و آزادی بودنِ وطن را از صدقه ســر شما و 
نبودنِ امروز شما داریم؛ سه امتیاز زمین بازی را می خواهیم 
چکار؟  فدای سرتان که حتما در آن شب تلخ دی ماه، روی تنِ 

بی سرِ سرور و سالار شهدا آرام گرفت.  

سکانس اول؛ »او«

زاینده رود: آن شب شوم دی ماه که خبرِ تلخِ پروازِ سردار 

رسید، نوشتیم »رفته سردار نفس تازه کند برگردد«. و حالا 
برگشته است. راستش خیلی وقت است که برگشته. اصلا 
»او« هیچ وقت نرفته بود؛ نه از خاطر و نه از خاطره هایمان. 
 چشم هایش درخشان تر از همیشه، کابوس دشمن شده. 
کابوس همه آن هایی که حتی از قاب عکســش در سالن 
محل مصاحبه و تندیســش گوشه ورزشــگاه  می ترسند 
و یارای دیدن آن چشــم هایی که یک عمر  بــا ما از قصه 

رشادت و شجاعت سخن گفتند، را ندارند. 

سکانس دوم: »ما«

»ما«کم گذاشتیم. وقتی از »انتقام سخت« سخن گفتیم 
و آمریکایی ها در کمال وقاحت گفتند بگذارید شیوه انتقام 

را ما تعیین کنیم!
»ما« کم گذاشــتیم و میدان را خالی کردیم وقتی به اسم 
»رفتار دیپلماتیک« مکان کنفرانس خبری تیم سعودی را 
عوض کردیم تا چشم شان به چشمان نافذ »مرد میدان« 
نیفتد. کم گذاشتیم و اشتباه کردیم که انتظارات شان ارتقا 
یافت و ازقاب عکس در ســالن مصاحبه تهران به تندیس 

در ورزشگاه اصفهان رسید. 

سکانس سوم: »آنها«

 هیچ وقت »دوســت« نبودند. برادری هــم نکردند. حالا 
 شاید بهتر بفهمیم هدف از توافق، آن طور هم که برخی فکر 
می کردند اشــتراکات مذهبی منطقه ای و عقلِ برسر جا 
آمده بن سلمان نبوده. »آنها« وقتی نتوانستند با قوی ترین 
ارتش نامنظم تاریخ جهان یعنی داعش از عهده حاج قاسم 
و یارانش برآیند، گفتند با »دوســتی« نماد حاج قاسم را 

حذف کنیم. 
دیروز وزیــر خارجه بالاخــره واکنش نشــان داد و گفت: 
»روابط تهران و ریاض در مسیر درست خود پیش می رود؛ 
ما نباید اجازه دهیم ورزش تبدیل به یک اهرم سیاســی 
در دست هر طرفی شــود.« گفت که توافق کرده اند بازی 

دوباره تکرارشــود. خب پس مهم این اســت که تحت 
هر شــرایطی این دوســتی توافقی)!( خراب نشــود 
ولو اگر تیم عربســتانی بــا تماس مســتقیم از خاک 
ســعودی، جواز برگشت ســریع الســیر از ایران گرفته 
باشــد و حتی نمانده باشــد که ما به خودمــان بیاییم 
 و ببینیم اصــلا چه خبر بــود و چه خبر شــد و چرا این 
شــکلی شــد! و ما همچنان از »دوســتی« و »توافق« 
حرف می زنیم و برای afc تعییــن تکلیف می کنیم که 

حواسش به سیاست های منطقه ای ما باشد!

سکانس چهارم: »تو«

همان قدر کــه مقتدر بودی، مظلوم هم هســتی. مدیر 
باشگاه شــهرمان مقابل چشــمان میلیون ها مخاطب 

تلویزیون، صاف در چشــمان همه ما نگاه می کند و تلویحا 
می گوید چون 50 هزار هوادار در ورزشــگاه بود، نمی شــد 
و نمی توانســت به درخواســت تیم ســعودی جامه عمل 

بپوشاند!
میبینی ســردار؟ اگــر آن 50 هزار هــوادار نبودند، یحتمل 
»ســاکت« هم مثل »امیرعبداللهیان« ســکوت می کرد 
و تندیس شاید دیگر هیچ وقت در ورزشــگاه نبود. شاید 
بعد از این هم نباشد چون قوانین ورزشی این را می گوید. 
خب کاش از اول به آن قوانینی که به وقت مصلحت، رنگ 
منفعت به خود می گیرد و به نفع مافیای زد و بند منطقه در 
ورزش)عربستان(، تغییر می کند، عمل می کردید تا لااقل  

بی حرمتی نشود. 
اما بی خیال همه این روزها و شــب های پرماجرای تمام 
 نشــدنی. »تو« هنوز هــم اینجایی حاج قاســم. وقتی از 
تمام کوچه پس کوچه ها و خیابان هــا و اتوبان های امن 
شــهر گذر می کنیم که صدقه سر ایثار شــما و رفقایت در 
آن هشت ســال و پس از آن هشت ســال داریم، بیشتر 
از همیشــه به یادت مــی افتیم.بی خیالِ تمــام توافقات 
پشت پرده و دوســتی های مصلحتی و کم گذاشتن هایی 
که خجالــت زده مان کرده. مهم این اســت کــه در تاریخ 
این ســرزمین، نام »تو«، نام »شــما« قهرمان ملی حک 
شــده اســت. قهرمان ملتی که دلتنگ تان اســت هرچند 
شما همیشــه هســتید؛ هیچ وقت نرفته اید؛ نه از خاطر 
و نــه از خاطره هایمان.چشــم هایت ســردار درخشــان 
تر از همیشــه، کابوس دشــمن شــده. کابوس همه  آن 
هایی که حتی از قاب عکست در ســالن محل مصاحبه و 
تندیست گوشــه ورزشگاه می هراســند و یارای دیدن آن 
چشــم هایی که یک عمر با ما از قصه رشــادت و شجاعت 
ســخن گفتند، را ندارند. آن چشــم ها همیشه با ما حرف 
می زنــد. ما امتیازِ امنیــت و آزادی وطن را از صدقه ســر 
 شما و رفقای شــهیدتان داریم؛ ســه امتیاز زمین بازی را 
می خواهیم چکار؟  فدای سرتان که حتما در آن شب تلخ 

دی ماه، روی تنِ بی سرِ سرور و سالار شهدا آرام گرفت.  

آگهی برگزاری مناقصه عمومی 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

نوبت  اول

شركت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد عمليات اجرايی به شرح زير را از طريق مناقصه عمومی به پيمانكاران واجد شرايط واگذار نمايد.

مهلت تحويل اسناد به دبيرخانه معاملات شرکت اتاق۲9۲ : تاساعت : 13:00 روز شنبه به تاریخ 140۲/07/۲9
تاريخ گشايش اسناد مناقصه : از ساعت 08:00 صبح روز یکشنبه به تاریخ 140۲/07/30

دريافت اسناد : سايت اينترنتی
WWW.abfaesfahan.ir  شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

WWW.iets.mporg.ir پايگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات
شماره تلفن گويا:  3513۲338- 031

مبلغ تضمين)ريال (مبلغ برآورد )ريال(محل تامين اعتبارموضوع مناقصهشماره مناقصه

402-3-263
عملیات مدیریت بهره برداری از 
شبکه فاضلاب منطقه دو اصفهان

81.707.187.8422.741.215.000جاری

مجیــد زین العابدین، دبیر  آزاده فرهنگمند
ســی وپنجمین جشــنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان در نشست 
خبری این جشنواره ضمن تشکر از شهردار اصفهان 
برای فراهم کردن امکانات برگزاری جشنواره گفت: جشنواره بین المللی کودک و نوجوان 
از جشنواره های معتبر سینمایی اســت که رتبه الف را در بین فیلم سازان مطرح جهان 

دارد و اعتبار حرفه ای و سینمایی ویژه ای را به خود اختصاص داده است.
وی در ادامه افزود: 55۹ اثر به دبیرخانه جشــنواره فیلم های کودکان و نوجوانان ارسال 
شده که 35۹ اثر از فیلمســازان داخلی و 200 اثر از 3۹ کشــور خارجی است. در بخش 
رقابتی 62 فیلم بــه رقابت می پردازند کــه در بخش ملی 14 فیلم بلنــد، 12 فیلم کوتاه 
داستانی و 12 فیلم کوتاه پویانمایی و در بخش بین الملل 13 فیلم بلند داستانی حضور 
دارند. فیلم ها در 2 پردیس ســینمایی ســاحل و چهارباغ برای داوران کودک و نوجوان 
اکران می شود و سینمای ســوره روزانه در 4 نوبت برای مهمانان جشنواره به اکران آثار 

می پردازد.
سینماهای مربوط به اکران های مردمی نیز در ایام  برگزاری جشنواره، روزانه 2 نوبت به 

اکران آثار می پردازند.
زین العابدین در ادامه افزود: برای اولین بار 5 جایزه به این جشنواره اضافه شده است 
که جایزه ابونصر فارابی و جایزه صلح ازجمله آنهاست. گرامیداشت هنرمندانی همچون 

منوچهر والی زاده و آرش میراحمدی نیز از دیگر برنامه های جانبی جشنواره است.

خوشــحالیم که اصفهان میزبان یک رویداد 
ملی و بین المللی است 

علی قاسم زاده، شهردار اصفهان نیز در این نشست 
خبری اظهار کرد: جشــنواره بین المللی فیلم های 

کودک و نوجوان در واقع گشایش افقی برای آینده است و امیدوارم کودکان و نوجوانان 
در تمامی کشور و حتی جهان بتوانند در این رویداد حضور داشته باشند. 

قاسم زاده افزود: انتظار می رود جشــنواره فقط به سالن های ســینما محدود نشود و 
به همین دلیل امسال 280 رویداد ویژه  در محله های شهر اجرا می شود. هزار نوجوان در 
فرآیند برگزاری جشــنواره به عنوان داور و خبرنگار فعالیت دارند و هر روز از صبح تا ظهر 
طی هماهنگی که بــا عزیزان مان در آموزش و پروش انجام شــده، میزبان حضور هزار 

دانش آموز در سالن های سینما خواهیم بود.
شهردار اصفهان گفت: بزرگ ترین سرمایه برای ارتقای سطح فرهنگی و جایگاه شهرداری 
در اصفهان نوجوانان هســتند و باید به تحقــق این امر کمک کنند؛ اما در این راســتای 
صندوق پروانه تاسیس شده که می تواند کمک کننده باشد. همچنین برنامه ریزی هایی 
برای احداث 2سالن ســینمایی تخصصی کودک و نوجوان در شهر رویاها صورت گرفته 

است.
 شهردار اصفهان با بیان اینکه شرایطی فراهم شده  تا کودکانی که شرایطی خاص دارند، 
بتوانند در این جشن ها و جشنواره شــرکت کنند، گفت: در بیمارستان های امام حسین 

)ع( و امید ویژه برنامه هایی برای این کودکان برگزار خواهد شد.

در نشست خبری سی وپنجمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان اصفهان عنوان شد:

همکاری هزار نوجوان با جشنواره به عنوان خبرنگار و داور

اداره کل پست استان اصفهاننوبت دوم 



نبود کارگر، کار ساخت را به تعویق انداخت

فراز و نشیب های پروژه مسکن کریمان در اردستان

فرماندار شهرستان اردســتان توضیحاتی پیرامون پروژ ه های ساخت 
مسکن در این شهرستان از جمله پروژه مسکن کریمان ارائه داد.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از اردســتان، پروژه 220 واحدی کریمان 
اردستان که شروع ساخت آن از سال یک  هزار و 400 بوده و اتمام آن 
در ســال یک  هزار و 403 خواهد بود چند ماهی متوقف شده بود که با 
راه اندازی مجدد پروژه در روزهای گذشته در وضعیت سفت کاری است 

که تا سه ماهه آینده سفت کاری تمام می شود.
حــدود 600 میلیارد ریــال ارزش ســفتکاری آن اســت و 50 درصد 
سفت کاری و 30 درصد پیشرفت فیزیکی کل کار هم برآورد شده است 
و با توجه به تورم در حال دریافت کمک های بلاعوض هم هســتند تا 

جبران تورم موجود شود.
88 واحد ایــن پــروژه متعلق بــه مددجویــان کمیته امــداد امام 
خمینــی)ره( شهرســتان نطنــز بــوده و 12 واحــد هــم متعلق به 
 خانــواده دو معلول تحت پوشــش بهزیســتی بدون مســکن این

 شهرستان است.
ســید محمدهادی احمدی طبا در حاشیه بازدید از پروژه 220 واحدی 

کریمان اردستانف اظهار داشت: مجموعه مسکن کریمان شهرستان 
اردستان از پایان سال 1400 عملا آغاز پروژه را داشته و در مجموع کار 
حدود 35 درصد پیشــرفت فیزیکی را داریم که بزرگ ترین طرح ما 

پروژه 220 واحدی شهر اردستان است.
وی افزود: پیمانکارانی که از قبل برای پروژه 220 واحدی شهر اردستان 
فعالیت داشــته اند حضور دارند و یک وقفه چنــد ماهه ای هم در کار 
انجام شده بود و دلایل آن نبود کارگر و مشکلات دیگر بود که با جلسات 
و پیگیری هایی که با هیئت مدیره داشــتیم کار حدود 40 روز اســت، 
آغاز شــده و بتن ریزی آن انجام شــده که میانگین روزی یک سقف 
تکمیل می شــود و در تفاهمنامه ای که با پیمانکار انجام شــده است، 
هر 30 واحدی که ســقف ریزی آن انجام می شود آن را تحویل موقت 
 می کنیم و دیوار کشی را انجام می دهیم که می تواند در پیشبرد طرح 

موثر باشد.
فرماندار شهرستان اردستان گفت: در مجموعه پروژه 220 واحدی شهر 
اردستان دیوار کشی و سفت کاری آن امید است تا پایان سال تحویل 
بگیریم و پروژه 24 واحدی شــهر مهاباد هم با توجه به اینکه پیمانکار 

بومی است ســفت کاری آن انجام شــده و نازک کاری، تاسیسات و 
سقف در حال انجام اســت و پروژه 14 واحدی کمیته امداد در زواره 
هم سفت کاری پایان یافته و سعی بر این است تا پایان پاییز به جای 

خوبی برسیم.
وی ابراز داشــت: پروژه 90 واحدی کریمان زواره هم کمی طول کشید 
و موضوع مــد نظر این بــود که به صــورت ویلایی انجام شــود که با 
پیگیری های 9 ماهه جواب داد و پروژه کریمان زواره به صورت ویلایی 
آغاز خواهد شــد و مناقصه آن هم برگزار می شود و پیگیری تسهیلات 
به صورت ویژه انجام می شود که تسهیلات پروژه مهاباد انجام شده و 

پروژه 14 واحدی زوار هم انجام شده است.
وی ابراز داشــت: تســهیلات طرح مسکن کریمان اردســتان هم به 
زودی آماده خواهد شــد و مبلغ 440 میلیارد ریــال خواهد بود که به 
پیشــرفت پروژه کمک می کند و هر واحدی 200 میلیــون با بهره پنج 
درصد که با بانــک مرکزی اصفهان در حال رایزنی هســتیم تا بتوانیم 
 ســرعت کار را بیشــتر کنیم و در این پروژه خیــران و مراکز همکاری

 خوبی داشته اند.

استاناخبار
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معاون فنی دانشگاه علوم پزشکی کاشان:

کمبود»ید«سلامتشهروندانراتهدیدمیکند
معاون فنی معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشــکی کاشان گفت: کمبود ید در سلامتی انسان خطرناک 
است و عارضه هایی مثل افزایش بروز سقط و مرده زایی، تولد نوزاد مبتلا به عقب ماندگی جسمی و مغزی، 
اختلال در تکلم و شنوایی، اختلال در قدرت یادگیری، ابتلا به گواتر و کم کاری تیروئید را به همراه دارد.مرتضی 
پنجه شاهی در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: ید یکی از ریز مغذی های اساسی است که در تولید هورمون 
تیروئید نقش دارد و برای حفظ سلامت جسمی و ذهنی و انجام اعمال حیاتی بدن است.وی افزود: بهترین 
راه پیشگیری و کنترل اختلالات ناشــی از کمبود ید، افزودن آن به مواد غذایی یا همان فرآیندی است که 
از آن تحت عنوان »غنی سازی« نام برده می شود و موثرترین روش نیز استفاده از نمک های تصفیه شده 

یددار است.
معاون فنی معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی کاشان، تصریح کرد: تبلیغات غلط و وسیع برای خواص 
درمانی نمک های طبیعی، غیرمنطقی و غیرعلمی بوده و یک تهدید جدی برای سلامت افراد جامعه به شمار 
می رود و باعث بازگشت عوارض جبران ناپذیر کمبود ید و همچنین تحمیل هزینه های درمانی سنگین برای 
خانواده ها و جامعه خواهد شد.پنجه شاهی تاکید کرد: نمک طبیعی به صورت جامد یا به صورت محلول در 
آب دریا وجود دارد که استخراج آن در هر دو حالت، دارای ناخالصی است که عمده ترین ناخالصی شامل گچ، 
شن، ماسه و فلزهای سنگین همچون سرب، کادمیوم، آرسنیک و جیوه است که عوارض جبران ناپذیری 
را بر سلامت انسان دارد.وی گفت: فلزهای ســنگین موجود در نمک های طبیعی باعث بروز انواع سرطان 
و بیماری های کلیوی می شود و ناخالصی های غیرمحلول در نمک های طبیعی، مسمومیت های مزمن و 
عوارض بهداشتی مختلفی برای بدن ایجاد می کند.معاون فنی معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی 
کاشان، افزود: استفاده از نمک تصفیه شده یددار و دارای مهر استاندارد به صورت محدود و حذف نمکدان از 
سفره غذا، خودداری از مصرف نمک های غیر تصفیه مثل سنگ نمک، نمک دریا و دریاچه به علت داشتن 
ناخالصی و توجه به برچسب های مواد غذایی و میزان نمک آن از جمله راهکارهای حفظ سلامت شهروندان 
است.وی تاکید کرد: نگهداری نمک تصفیه شده یددار در ظروف سر بســته و مات به دور از نور و رطوبت و 
اضافه کردن آن در آخرین مراحل پخت به غذا، حداقل رساندن مصرف مواد غذایی شور، ماهی شور و دودی، 

سوسیس و کالباس، کنسرو، چیپس و پفک از دیگر راه های پیشگیری از بیماری در جامعه است.
خامه چیان تصریح کرد: مهم ترین راه برای فرهنگ ســازی در خصوص سبک زندگی سالم و پیشگیری 

از بیماری، جلوگیری از ایجاد عادت های غذایی با طعم شور در کودکان است که باید از خانه شروع شود.
 

خروج۱۶۸۸کیلوگرمفرآوردهخامدامیازچرخهمصرف
انسانیدراردستان

رییس شبکه دامپزشکی شهرستان اردستان گفت: طی شــش ماه نخست سال جاری ناظران بهداشتی 
دامپزشکی اردستان 1688 کیلوگرم فرآورده خام دامی را به علت عدم رعایت شرایط بهداشتی دامپزشکی 
از چرخه مصرف انسانی خارج و معدوم کردند.سعید راعی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: ناظران بهداشتی 
دامپزشکی اردستان طی شش ماه نخست سال جاری 1688 کیلوگرم فرآورده خام دامی را به علت عدم 
رعایت شرایط بهداشتی از جمله عدم رعایت تاریخ انقضا، فاسد بودن و ... از چرخه مصرف انسانی خارج و 
معدوم کردند.وی افزود: از مجموع این مقدار، 1352 کیلوگرم گوشت قرمز و آلایش دامی و 336 کیلوگرم 
گوشت سفید غیرقابل مصرف و فاسد بوده است.رییس شــبکه دامپزشکی شهرستان اردستان بر تداوم 
بازرسی های دوره ای و سرزده از قصابی ها و فروشگاه های مربوطه تاکید کرد و گفت: از ابتدای سال جاری 
تاکنون و در بازرسی های انجام شده یک واحد به دلیل تخلف بهداشــتی پلمب و پرونده پنج واحد برای 
پیگیری به مراجع قضایی ارسال شده است.راعی از مردم خواست فرآورده های خام دامی موردنیاز خود را 
تنها از مراکز معتبر و تحت نظارت دامپزشکی و با مهر و لیبل و بسته بندی مورد تایید سازمان دامپزشکی کشور 
تهیه کنند و در صورت مشاهده هرگونه تخلف بهداشــتی در حوزه فرآورده های خام دامی از جمله کشتار و 

بسته بندی غیرمجاز و... با شماره تماس سراسری 1512 سازمان دامپزشکی تماس حاصل کنند.

تسهیلات طرح مسکن کریمان اردستان هم به 
زودی آماده خواهد شد و مبلغ 440 میلیارد ریال 

خواهد بود که به پیشرفت پروژه کمک می کند 

فرماندار آران و بیدگل:

وضعیتآموزشوپرورش،نتیجهبیتوجهیبهدانشگاهفرهنگیاناست
فرماندار آران و بیدگل ضمن اشاره به نقش مهم معلمان در جامعه گفت: وضعیت امروز آموزش و پرورش ناشی از بی  توجهی به دانشگاه فرهنگیان است.علی اکبر رضایی 
در مراسم بازگشایی دانشگاه فرهنگیان در شهرستان آران و بیدگل ضمن اشاره به مقام مهم و ارزشمند معلم در جامعه اظهار داشت: دانشجو معلمان قرار است تربیت 
نسل های جمهوری اسلامی را بر عهده داشته باشید و از این رو این مملکت با همکاری و دستان یکدیگر ساخته می شود.وی ضمن اشاره به اهمیت مدرسه و کلاس افزود: 
اگر در تشکیل دانشگاه فرهنگیان واکاوی کنیم در مقاطعی از زمان با توجه به سیاست ها مورد توجه قرار داشته است در حالی که رهبر معظم انقلاب نگاه ویژه ای به دانشگاه 
فرهنگیان دارند.فرماندار شهرستان آران و بیدگل ضمن اشاره به ابراز نگرانی رهبر معظم انقلاب اسلامی در مورد تعداد بازنشستگان و تعداد ورودی به مجموعه آموزش و 
پرورش ابراز داشت: امروز شرایطی که می بینیم به دلیل آن است که برای دانشگاه فرهنگیان ارزش و جایگاه شایسته ای ندانستیم.وی با بیان اینکه معلمی یک فن و یک 
حرفه است، گفت: همانطور که جایگاه معلم بسیار مهم و ارزشمند است و از طرفی معلمان باید توجه داشته باشند که ارزشمندترین و مهم ترین سرمایه هر جامعه حداقل 

12 سال در اختیار آنان است و از این رو نقش تربیتی مسئولان آموزش و پرورش از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است.

معاون مشارکت های مردمی اداره کل نوسازی و تجهیز 
مدارس استان اصفهان گفت: همزمان با سال تحصیلی 
جدیــد 2۷8 کلاس درس به مجموعــه محیط های 
آموزشی این استان افزوده شــد.علی اصغر ذاکران 
در آیین افتتاحیه مدرســه خیرساز روستای مبارکه از 
توابع شهرستان تیران و کرون، اظهارکرد: 2۷8 کلاس 
آموزشی در بیش از 50 مدرسه احداث شده که خیران 
مشــارکت 85 درصدی در اجرای پروژه ها داشته اند.
وی افزود: وزارت آموزش وپــرورش بدون همکاری 
خیرین قادر به بهسازی و احداث محیط های آموزشی 
به تنهایی نبوده و کار به آهستگی پیش خواهد رفت.به 
گزارش ایسنا، معاون  مشارکت های مردمی اداره کل 
نوسازی و تجهیز مدارس استان اصفهان ادامه داد: به 

همکاری مردم برای رفع نیاز محیط آموزشی نیاز داریم 
که هر فرد به سهم خود آن را ایفا کند.وی با بیان اینکه 
وضعیت بعضی از مدارس به دلیل فرســودگی خوب 
نیست، تصریح کرد: بهسازی و مقاوم سازی این دست 
مراکز آموزشــی نیازمند اعتبار اســت؛ اما محدودیت 
بودجه دولت کارگشا نیست.ذاکران یادآورشد: خیرین 
با کمک های مالی می توانند سرعت کار را افزایش دهند 
تا کمبود و مشکلات مدرسه سازی رفع شود.وی با بیان 
اینکه استاندارد سازی سیستم گرمایشی 83 درصد از 
مدارس استان اصفهان انجام شده، خاطرنشان کرد: 
با این اقدام بخاری های نفتــی و گازی از محیط های 
آموزشی حذف شده اســت.به گفته معاون اداره کل 
نوسازی و تجهیز مدارس استان اصفهان، امسال 500 

مدرسه این استان با رنگ آمیزی و زیباسازی محیطی، 
شاداب سازی شدند که خیرین نیز در این امر مشارکت 
داشــتند.همچنین فرماندار تیران و کرون با اشاره به 
نهضت مدرسه سازی در این  شهرستان  گفت: یکی از 
چالش های این منطقه فرســودگی مدارس و کمبود 
فضای آموزشی بوده که با شکل گیری نهضت مدرسه 
سازی که خیرین مشارکت خوبی داشته اند، این نگرانی 
تاحدودی رفع شده است.علی محمدی کیا افزود: 3۷ 
پروژه احداث مدرسه در دستور کار است که بیش از هزار 

میلیارد ریال برای آن هزینه خواهد شد.

معاون مشارکت های مردمی اداره کل نوسازی مدارس استان:

۲۷۸کلاسدرسجدیدبهفضایآموزشیاستاناصفهان
افزودهشد

عکس: فارس

عکس    خبر   

جلوگیریازفعالیتکارگاه
بستهبندیموادغذایی
تقلبیدربهارستان

طاهری، مســئول بازرســی بهداشــت مرکز 
بهداشت شماره 2 اصفهان گفت: پیرو شکایت 
واصله از سامانه مردمی شــکایات 190 مبنی 
بر فعالیــت غیرمجاز انبــار موادغذایی حاوی 
مواد پروتئینی و بسته بندی و الصاق برچسب 
تقلبی بر روی بسته بندی ها، کارشناسان واحد 
بهداشــت محیط با همراهی نیروی انتظامی 

و دستور قضایی از این محل بازرسی کردند.

معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان اوقاف و امور خیریه کشور:

توسعهعمرانیوفرهنگیبقاعمتبرکهبهدستمردم
رقممیخورد

معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان اوقاف و امور خیریه کشــور گفت: توسعه عمرانی و فرهنگی 
بقاع متبرکه همواره به دست مردم و پشتیبانی آنان رقم خورده که کمتر چنین سرمایه اجتماعی 
را در بخش های مختلــف می بینیم.حجت الاســلام والمســلمین غلامرضا عادل، در ســفر به 
شهرستان تیران و کرون و بازدید از پروژه های عمرانی و اقدامات فرهنگی آستان مقدس امامزاده 
احمدرضا)ع(، اظهار کرد: مردم به واسطه محبت به اهل البیت)ع( و خاندان عصمت و طهارت به 
توسعه عمرانی و فرهنگی مراکز دینی توجه دارند.وی افزود: فعالیت های عمرانی گسترده ای در 
سطح بقاع متبرکه کشور در حال انجام اســت که بیشترین سهم فعالیت و حمایت از سوی مردم 
بوده و سازمان اوقاف و امور خیریه به دلیل محدودیت های مالی سهم کمتری دارد.به گزارش ایسنا، 
معاون فرهنگی و اجتماعی سازمان اوقاف و امور خیریه کشور با بیان اینکه این حمایت های مردمی 
سرمایه بزرگی برای این سازمان و توســعه مراکز دینی و فرهنگی است، تصریح کرد: کمک ها به 
واسطه اعتقادات مذهبی و عمومی مردم رقم خورده که نباید صدمه ببیند و اعتماد اجتماعی از بین 
برود.وی گفت:آنچه اعتقادات دینی مردم را تحت تاثیر قرار می دهد باید از بین برود و زمینه سازی 
برای تقویت اعتقادات مردم به امور دینی انجام شود.حجت الاسلام عادل یادآورشد: برنامه های 
فرهنگی و مذهبی در بقاع متبرکه می تواند منتج به بصیرت افزایی و رشد فکری و اخلاقی افراد شود 
به همین خاطر هیئت امنا این مراکز دینی علاوه بر فعالیت های عمرانی، اجرای طرح های فرهنگی 
را نیز در نظر داشته باشند.وی به موقعیت شهرستان تیران و کرون و ظرفیت فعال بقاع متبرکه در 
این منطقه اشاره کرد و گفت: همت خوبی از سوی خیرین برای این مراکز رقم خورده که سازمان 

اوقاف و امور خیریه نیز در حد توان از طرح های آنان حمایت می کند.
 

امضایتفاهمنامهساختمدرسهدرخمینیشهر
تفاهم نامه ساخت یک مدرسه 6 کلاسه در خمینی شــهر اصفهان منعقد شد.بنابر اعلام اداره کل 
نوسازی مدارس استان اصفهان، خیر نیک اندیش کوروش دوستانی نژاد متعهد به ساخت این 

واحدآموزشی با زیربنای 850 مترمربع شده است.
همچنین در شهرستان خمینی شهر هم اکنون با مشــارکت خیران 4 مدرسه با 2۷ کلاس درس 
در حال ساخت است.طی دو سال گذشته 5 مدرسه با 42 کلاس درس و 6800 مترمربع زیربنا با 
مشارکت خیران تحویل آموزش و پرورش این شهرستان شــده است.همچنین از ابتدای دولت 
سیزدهم اداره کل نوسازی مدارس استان اصفهان 1050 کلاس درس تاکنون به آموزش و پرورش 
اســتان اصفهان تحویل داده که بیش از 80 درصد این کلاس ها با مشــارکت خیران مدرسه ساز 

ساخته شده است.
 

کشفمحموله۳۰هزارلیتریسوختقاچاقدرتیران
وکرون

30 هزار لیتر ســوخت قاچاق در تیران وکرون کشــف شــد.فرمانده انتظامی شهرستان تیران و 
کرون گفت: در راستای طرح مبارزه با قاچاق سوخت و فرآورده های نفتی، ماموران انتظامی این 
فرماندهی هنگام کنترل خودرو های عبوری در یکی از محور های مواصلاتی به یک دستگاه تانکر 
حامل سوخت مشکوک شدند و آن را متوقف کردند.سرهنگ یوسف بهرام پور افزود: در بازرسی از 
این خودرو 30 هزار لیتر سوخت قاچاق به ارزش حدود 6 میلیارد ریال کشف شد.وی گفت: راننده  

متخلف این پرونده دستگیر و به مراجع قضایی معرفی شد.

خبر روز

مدیر آب و فاضلاب اردستان خبر داد:

وجود۵۵۰۰مشترکآب
غیردائمدراردستان

مدیر اداره آب و فاضلاب شهرســتان اردستان 
گفت: در شهرســتان اردســتان حــدود 5500 
مشترک آب اقامتگاه های غیر دائم وجود دارد که 
هزینه نصب انشعاب و آب آنها با نرخ متفاوت تر 
محاسبه می شود.محمد عباسی در گفت وگو با 
ایسنا اظهار کرد: با توجه به اینکه شرایط آبی در 
چاه ها و قنوات در مهرماه به پایین ترین سطح 
خود رسیده است، در حال حاضر حدود 60 روستا 
در اردســتان با تانکر آبرسانی ســیار می شوند 
که این آمار نســبت به چند ماه گذشته افزایش 
داشته است.وی با بیان اینکه شرایط چاه های 
آب این اداره در بدترین شــرایط خود قرار دارد 
و این موضوع باعث افزایش آبرســانی سیار به 
مناطق روستایی شده است، افزود: روزانه پنج 
دستگاه تانکر آبرســانی حدود 200 متر مکعب 
به صورت روزانه آبرسانی سیار انجام می دهند.

مدیر اداره آب و فاضلاب شهرستان اردستان با 
بیان اینکه در شهرستان اردستان حدود 28 هزار 
مشترک آب خدمات دریافت می کنند که از این 
تعداد حدود 15500 مشــترک مناطق شهری و 
حدود 12500 مشترک روستایی هستند، افزود: 
در شهرستان اردستان حدود 5500 مشترک آب 
اقامتگاه های غیر دائم وجود دارد که هزینه نصب 
انشــعاب و آب آنها با نرخ متفاوت تر محاسبه 
می شود.عباسی گفت: شهرستان اردستان یک 
شهرستان مهاجرپذیر است و در زمان تعطیلی و 
آخر هفته ها مهمان و مسافرهای زیادی به این 
شهرستان سفر می کنند که طبیعتا خدمت رسانی 
به این افراد خارج از تعهدات ادارات و شرکت های 
دولتی خواهــد بــود.وی درباره گلایــه برخی 
شــهروندان درباره هزینه بالای خرید انشعاب 
آب در این شهرستان، گفت: طبق قانون هزینه 
خرید انشعابات مشترکان و آب بهای ساکنان 
دائم و غیردائم در شهر و یا روستا متفاوت است 
و شــرکت های دولتی با هدف اصــلاح الگوی 
مصرف تعرفه آزاد را برای ساکنان غیر دائم منظور 
می کنند. همچنین هزینه انشعاب برای باغات 
کشاورزی و دامداری ها با توجه به عرصه های که 

دارند متفاوت است.

با مسئولان
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اصرار بی نتیجه کارگران برای برگزاری جلسه شورای عالی کار
نمایندگان کارگران طی چند ماه اخیر چندین بار برای برگزاری جلسه شورای عالی کار درخواست کردند، ولی 
علی رغم وعده وزیرکار مبنی بر برگزاری جلسه به منظور بررسی وضعیت مزدی و معیشت تا کنون جلسه 
تشکیل نشده است.با توجه به عدم رضایت نمایندگان کارگران در پایان سال گذشته برای میزان افزایش 
دستمزد، مزد کارگران برای سال1402 حدود 27درصد افزایش یافت و این مسئله باعث شد تا نمایندگان 
کارگران در جلسه از وزیرکار و دولتی ها قول این موضوع را بگیرند که در صورت عدم کنترل تورم مجددا مزد 
بازنگری شود. حالا در شرایطی که دولتی ها معقتدند مزد کنترل شده است، نمایندگان کارگران گلایه ها 
از عدم برگزاری جلسه شورای عالی کار و بررسی وضعیت معیشتی کارگران را دارند.علی خدایی، نماینده 
کارگران در شورای عالی کار درباره درخواست کارگران برای برگزاری شورای عالی کار گفت: درخواست برگزاری 
جلسه، یک بار در خردادماه و یک بار هم در مرداد مطرح شده؛ درخواست خردادماه صرفا به امضای اعضای 
اصلی کارگری شورایعالی کار رسیده؛ اما درخواســت دوم را هر سه تشکل عالی کارگری و تمام نمایندگان 
مزدی کارگران امضا کرده اند. در آخرین نشست شورایعالی کار )نشست مرداد که اوایل شهریور برگزار شد( 
وزیر کار عنوان کرد که ترمیم مزد در دستور کار نشست بعدی شورا قرار خواهد گرفت؛ امروز می پرسیم چه شد؛ 
چرا جلسه برگزار نشد و چرا موضوع ترمیم مزد جدی گرفته نشد؟چند روز گذشته علی حسین رعیتی فرد، 
معاون روابط کار اظهار داشت: قبول دارم که معیشت کارگران در شرایط تورمی سخت شده است، اما حداقل 
حقوق کارگران سالی یک بار مشخص می شود. اگر قرار باشد تصمیم جدیدی گرفته شود، باید در یک فرآیند 
سه جانبه  باشد که هنوز به جمع بندی نرســیده ایم.خدایی، نماینده کارگران در واکنش به اظهارات معاون 
روابط کار  با بیان اینکه »آقای رعیتی فرد و مجموعه وزارت کار باید این نکته را بدانند که آن ها صرفا مجری 
قانون هستند نه مفسر قانون« افزود: متاسفانه در حال حاصر مجموعه وزارت کار در حال تفسیر به نفع قانون 
هستند و مدعی شده اند که افزایش مزد در هر سال فقط باید یکبار اتفاق بیفتد؛ این تفسیر به هیچ عنوان 
درست نیست.علی بابایی کارنامی، نماینده مردم ساری در مجلس، در گفت وگویی در خصوص درخواست 
کانون ها و تشکل های کارگری برای افزایش حقوق کارگران مطابق با افزایش نرخ تورم، گفت: وزیر تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی قول داده است که این مهم را پیگیری و محقق کند و قرار شد اگر  افزایش 20 درصدی حقوق 
شاغلان دستگاه های دولتی در دولت اتفاق بیفتد که ما بر آن اصرار داریم، به موازات آن در حوزه کارگری نیز 
محقق شود.نماینده مردم ساری و میاندرود در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: متاسفانه وزیر تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی به جای اجرای قوانین، بیشتر در زمین دولت بازی می کند به همین دلیل هنوز این ضعف ها 
وجود دارد بنابراین باز هم به وزیر تذکر می دهیم که بر اساس قانون هر ماه نشست شورای عالی کار را برگزار 
کند و حرف های نمایندگان کارگران و کارفرمایان را بشنود تا اهدافی که در راستای عدالت مزدی تعریف شده و 
شعار کلیدی آقای رییس جمهور هم بوده است به نتیجه کامل برسد.این نماینده مردم در مجلس یازدهم، با 
اشاره به بررسی وضعیت مسکن کارگران در نشست اخیر شورای عالی کار، یادآور شد: در این نشست سقفی 
برای تکالیف کمی با استفاده از ظرفیت مسکن ملی برای کارگران ایجاد شده است تا از ظرفیت های قانون 
جهش تولید مسکن قابلیت هایی هم که برای بنگاه ها با هدف تامین مسکن کارگران بوده و هم به طور عام 

چون کارگران که از دهک های 1 تا 5 هستند، می توانند از این ظرفیت با اولویت استفاده کنند.
 

دبیر شورای سیاستگذاری ائمه جمعه استان اصفهان:

از تولید ملی باید حمایت شود
دبیر شورای سیاســتگذاری ائمه جمعه اســتان اصفهان بر ضرورت حمایت از تولید ملی با هدف رشد 
اقتصادی کشور و ارتقای اشتغال تاکید کرد.حجت الاسلام علیرضا فرهنگ بااشاره به اینکه پس از تحریم ها 
با تلاش دانش بنیان صنعتگران به پیشرفت های قابل توجهی در تولید محصولات داخلی دست یافتیم، 
افزود: مسئولان وظیفه دارند با حمایت از تولید کنندگان به ویژه در زمینه  تامین نقدینگی و کاهش موانع 
کسب و کار فرصت رشد صنایع را فراهم کنند.وی با اشاره به پیشرفت های کشور در بخش هایی همچون 
تولید لوازم خانگی گفت: در این صنایع تولید کنندگان در برخی واحد ها پیشــرفت های خوبی داشتند و 
محصولات روز دنیا را تولید کنند.حجت الاسلام فرهنگ افزود: بازدید های دوره ای از این صنایع می تواند 

در آشنایی ائمه جمعه با پیشرفت های داخلی موثر باشد.

اخبار

واردات خودرو به کجا رسید؟

گذر از هفت خوان موانع

 به نظر می رســد بعد از کش وقوس های زیاد برای واردات 
خودرو بالاخره زمان آن رسیده است که متقاضیان بتوانند 
خودرویشان را تا پایان دی ماه از نزدیک ببینند، زیرا با تامین 
ارز لازم برای واردات، به نظر می رسد مانع دیگری در این مسیر وجود نداشته 
باشد.اسفندماه سال گذشــته بود که مســئله پیش فروش خودروهای 
وارداتی مطرح شد که نزدیک به ۳1 هزار نفر در صف خرید این خودروها قرار 
گرفتند، همان موقــع وعده هایی از رضا فاطمی امین، وزیر ســابق صمت 
مطرح شد که تا پایان ســال 1401 حدود 100 هزار دستگاه خودرو و تا پایان 
سال 1402 نیز 200 هزار دستگاه خودرو وارد خواهد شد، اما این وعده ها با 
پایان یافتن مأموریت وزیر در این وزارتخانه و کنار رفتن وی از این ســمت 
پایان یافت.به طور کلی می توان گفت که وعده های مسئولان طی دو سال 
گذشــته برای واردات خودرو بیش از حد خوش بینانه بوده است و نه تنها 
اقدام درستی در این حوزه نشد، بلکه عرضه قطره چکانی خودرو در بازار خود 
منجر ایجاد نوساناتی در بازار این محصول شد.کش وقوس واردات خودرو 
تا همین ماه نیز ادامه داشت تا اینکه مهدی ضیغمی اظهارکرد: محدودیتی 
بــرای واردات خودرو وجود نــدارد فقط اینکه برخی از شــرکت ها بتوانند 
استاندارد کامل محیط زیستی را دریافت و قیمت ارزش خودرو را در گمرک 
تایید کنند، زمان بر خواهد بود.رییس ســازمان توســعه و تجارت گفت: با 
همکاری سازمان استاندارد، محیط زیســت و وزارت صمت روند واردات 
خودرو تسریع خواهد شد.همچنین وی از تامین ارز مناسب برای واردات 
خبر داد و گفت: برای واردات خودرو در حدود یک میلیارد یورو در نظر گرفته 
شده است، چندین شرکت، منابع را برای واردات خودرو دریافت کرده اند و 

می توانند ثبت سفارش خوبی هم در این زمینه انجام دهند.وی ادامه داد: 
یک شــرکت داخلی برای دو ماه، 12 هزار خودرو در کارخانه سازنده ثبت 
سفارش داشته است که بر اساس آن، هر ماه شش هزار خودرو ساخته و 

تحویل این شرکت شود.

محدودیتی در واردات خودرو نیست
رییس سازمان توسعه و تجارت خاطرنشان کرد: محدودیتی برای واردات 
خودرو نداریم فقط برخی از شــرکت ها تا بتوانند اســتاندارد کامل محیط 
زیســتی را دریافت و قیمت ارزش خودرو را در گمرک تایید کنند، زمان بر 
خواهــد بود.ضیغمی در خصــوص طولانی بودن فرآینــد واردات خودرو 
گفت: برخی از شــرکت ها به دلیل محدودیت زیست محیطی، مقداری 
روند واردات را به تاخیر انداختند تا این مشکل برطرف شود و بتوانند ثبت 
سفارش خودرو را انجام دهند.سیداحسان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی 
و دارایی در چند روز اخیر گفته بود که اجرای کند آیین نامه واردات خودرو در 
شش ماه اول امسال چند دلیل داشت که یکی از علت های آن این بود که 
اولویت های تخصیص و سرمایه گذاری پیش تر از آن مطرح شده بود و بعد از 
آن، تخصیص ارز به واردات خودرو انجام می گرفت البته ابلاغ این آیین نامه 
نیز زمان بر شده بود و پیش بینی می کنیم این مسئله در شش ماه دوم سال 

سریع تر و بیشتر انجام بگیرد.

تامین ارز لازم برای واردات خودرو
در روز ششــم مهرماه که یک نماینده مجلس در صفحه شخصی خود در 

فضای مجازی نوشت: پس از تصویب آیین نامه واردات خودرو کارکرده در 
هیئت وزیران، واردات با منشأ ارز خارجی انجام خواهد شد.

همچنین جلال رشیدی کوچی اعلام کرد: بالاخره با رایزنی هایی که انجام 
شد، توانســتیم موافقت معاون اول رییس جمهور را درباره ارز بگیریم.وی 
افزود: با موافقت محمد مخبر، معاون اول رییس جمهور، به زودی و پس 
از تصویب آیین نامه واردات خودرو کارکرده در هیئت وزیران، واردات با منشأ 
ارز خارجی انجام خواهد شد و مشکل بانک مرکزی حل و فصل شده است.

آغاز ثبت نام خودروهای وارداتی
گروه خودروسازی سایپا از آغاز فروش فوری اولین خودروی وارداتی 202۳ 
بازار ایران خبر داد و شرایط ثبت نام را این طور اعلام کرد: بر اساس فروش 
فوری ســایپا، ثبت نام چانگان CS۳5 پلاس تیپ 2 با قیمت قطعی یک 
میلیارد و 14۳ میلیون آغاز و موعد تحویل این خودرو نیز ۹0 روزه اعلام شد.

بر این اساس متقاضیان ثبت نام خودروی وارداتی چانگان 202۳ می توانند 
https://saipa. با مراجعه به سایت فروش اینترنتی سایپا به نشــانی

iranecar.com/ پس از ثبت اطلاعات شــخصی و دریافت کد کاربری و 
رمز عبور اخذ شده از سایت، نسبت به واریز وجه اقدام کنند. البته باید گفت 
که این طرح ویژه متقاضیان ســامانه فروش یکپارچه خودرو است و قبلا 

درخواست خود را ثبت کردند.

زمان عرضه خودروهای وارداتی  اعلام شد
مجری طرح واردات خــودرو در وزارت صمت گفت: از هفته آینده عرضه ۸ 
مدل خودروی وارداتی آغاز خواهد شــد و تلاش می کنیم این خودروها با 

همکاری بانک مرکزی تا پایان آذر و نهایت دی ماه تحویل مشتریان شود.
مهدی ضیغمی اظهار کرد: سامانه خودروهای وارداتی در یکی دو روز آینده 
با طراحی جدید بارگذاری خواهد شــد، در مرحله اول اطلاعات خودروها 
بارگذاری خواهد شد تا مردم بتوانند خودروهای عرضه شده را ببینند، بعد از 
این مرحله و با نهایی شدن قیمت ها در هفته آینده، خودروها عرضه می شود.

همچنین وی با بیان اینکه ۳۳ هزار نفر در طرح فروش خودروهای وارداتی 
ثبت نام کرده بودند، گفت: ۳0 هزار نفر آن ها واجد شــرایط از بین این افراد 
شناخته شــدند.مجری طرح واردات خودرو ادامه داد: بیش از 7 هزار نفر 
چانگان انتخاب کــرده بودند که با تایید انتخاب نهایی خودرو، به شــرکت 
سایپا معرفی خواهند شد و حداکثر تا سه ماه آینده خودروی خود را تحویل 
می گیرند، زوتی، ســی اس 55 چانگان، کیا، هیوندای، تویوتا، هونگچی، 
بستیون و ســوزوکی خودروهایی هســتند که عرضه خواهند شد که این 
خودروها کمتر از 20 هزار یورو قیمت دارند.ضیغمــی تاکید کرد: در تلاش 
هستیم این خودروها تا پایان آذر و نهایت دی ماه به مشتریان تحویل داده 
شــود. اما قیمت این خودروها قطعی یا غیرقطعی خواهد بود و نیاز است 
مسیر قانونی قیمت گذاری آن ها طی شــود.اعلام خبر قطعی برای زمان 
واردات در حالی مطرح می شود که پیش از این نیز وعده هایی مشابهی با 
این عنوان به متقاضیان دریافت خودرو خارجی داده شده بود. اما این بار 
با برداشته شدن مهم ترین مانع یعنی تامین ارز لازم از جلوی پای واردات 

خودرو باید امیدوار بود تا این بار وعده مسئولان به زودی محقق شود.

خبر  روز 

بلیت هواپیما باید فارسی سازی شود
سازمان هواپیمایی باید ظرف 4 ماه آتی نسبت به انجام قانون فارسی سازی بلیت هواپیما اقدام کند 
که طبق اعلام سخنگوی ســازمان هواپیمایی، فرآیند فارسی سازی بلیت ها آغاز شده است.جعفر 
یازرلو  در خصوص فارسی سازی بلیت هواپیما گفت: سه شــرکت هندلینگ و ارائه کننده خدمات 
هوایی اقدام به صدور کارت بلیت هواپیما می کنند که در حال حاضر تمامی  فرآیند فارسی ســازی 
آنها انجام شده است.به گفته سخنگوی سازمان هواپیمایی کشور،  صدور کارت بلیت هواپیما باید 
طبق قوانین یاتا و ایکائو باشد  چرا که بخشی از مسافران  پرواز ها  خارجی هستند که در حال حاضر  
بخشی از بلیت  های هواپیما فارسی سازی شده و تمامی این بلیت ها مورد تایید یاتا هم بوده است.

وی می گوید:  بخشی از بلیت ها از گذشته صادر شده بود که  آنها به اتمام رسید و در حال حاضر بلیت 
های جدید  فارسی  سازی شده  است.یازرلو بیان کرد: سازمان هواپیمایی کشور طبق قانون تمامی 
اقدامات در خصوص فارسی ســازی را انجام داده و صدور بلیت ها هم متناسب با قوانین ایکائو و 
یاتا انجام شده است.سخنگوی سازمان هواپیمایی کشور یادآور شد:  سازمان هواپیمایی کشور در 
خصوص فارسی سازی بلیت هواپیما جلساتی را با وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار کرده و در 
این زمینه هم اقدامات لازم انجام شده است.همچنین مهدی خنجری، بازرس کل راه و شهرسازی 
سازمان بازرسی در رابطه با فارسی سازی کارت های پرواز اعلام کرده است: از   تاریخ 7 مرداد امسال، 
هشداری در این خصوص به رییس سازمان هواپیمایی اعلام کردیم و قرار شد کارت های پروازی 
به صورت دو زبانه مورد استفاده قرار بگیرد.خنجری گفت: سازمان هواپیمایی باید ظرف 4 ماه آتی 
نســبت به انجام قانون اقدام کند. در پایان این مهلت، اگر عذر موجهی نداشته باشند مسئولین و 

افرادی که از اجرای قانون استنکاف کردند به مراجع قضایی معرفی می شوند. 
 

مدیرکل دفتر نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد:

کمبودی در عرضه شکر نداریم
مدیرکل دفتر نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد گفت: هیچ کمبودی در تامین شکر وجود ندارد 
و بازار به ثبات رسیده است.مسعود امراللهی درباره آخرین وضعیت بازار شکر اظهار کرد: تولید داخل 
شروع شده و چغندرقندها نیز وارد  کارخانه های شکر شده اند. همچنین بازار رسانی محصولات آغاز 
شده است.وی افزود: شرکت بازرگانی دولتی برای استان ها، اصناف، فروشگاه های زنجیره ای و 
شرکت های پخش سهمیه تدارک دیده است و شــکر با قیمت مصوب و تنظیم بازاری به ازای هر 
یک کیلو بسته بندی ۳4 هزار تومان عرضه می شود.مدیرکل نظارت و بازرسی بر کالاهای اساسی 
وزارت جهاد کشاورزی اضافه کرد: در خصوص شکر فله  2۸ هزار تومانی نیز در مراکز عمده فروشی 
و مغازه های خرده فروشــی مشــکلی وجود ندارد و به اندازه کافی تامین شده است. ضمن اینکه 
تخصیص ویژه ای نیز برای اصناف در نظر گرفتیم که می توانند از جهاد کشاورزی استان ها مطالبه 
کنند.وی افزود: 110 هزار تن شکر به اســتان ها تخصیص دادیم که بخشی مربوط به اصناف است. 
اگراتحادیه یا صنف هنوز اقدام به دریافت شکر مورد نیاز خود نکرده  می تواند با معرفی اتحادیه یا 
اتاق اصناف و با مراجعه به جهاد استان یا شهرســتان، شکر مورد نیاز خود را دریافت کند.این مقام 

مسئول گفت: هیچ کمبودی در شکر وجود ندارد و بازار به ثبات رسیده است.
 

تولید ماهانه مرغ به ۲۷۰ هزارتن رسید
دبیر انجمن پرورش دهندگان مرغ گوشتی گفت: بنابر آمار حدود 1۳0 میلیون قطعه جوجه ریزی 
در شــهریور، 270 هزارتن مرغ تولید می شــود.پرویز فروغی دبیر انجمن پرورش دهندگان مرغ 
گوشتی گفت: بنابر آمار در شهریور حدود 1۳0 میلیون قطعه جوجه ریزی صورت گرفته که به طور 
متوسط با تولید 2.5 کیلو مرغ گرم، ماهانه 270 هزارتن مرغ درکشور تولید می شود. هرچند وزن 
تولیدی مرغ متغیر است.وی، نیاز ماهانه جوجه ریزی را 110 تا 115 میلیون قطعه اعلام کرد و افزود: 
با توجه به مازاد جوجه ریزی، پشتیبانی امور دام برای جمع آوری مرغ مازاد باید وارد میدان شود.

کافه اقتصاد

سازمان استاندارد: 

هیچ یک از خودروهای دپو 
شده  سایپا و ایران خودرو 

مشکل استاندارد ندارد
معاون نظارت بر اجرای اســتاندارد سازمان 
ملی استاندارد، گفت: هیچ خودرویی به علت 
مشکل اســتاندارد و اخذ تاییدیه استاندارد 
در خط تولید و پارکینگ ایران خودرو و سایپا 
متوقف نشده است و همه خودروهای موجود 
در پارکینگ ها مجوز استاندارد دارد.محمدرضا 
درگاهی در گفت وگو بــا خبرنگار اقتصادی 
خبرگزاری فــارس درباره ادعــای برخی از 
خودروسازان مبنی بر انتظار برای صدور مجوز 
استاندارد برای تحویل خودروهای تولیدی، 
اظهار داشت: ســازمان ملی استاندارد اخیرا 
گزارش های بســیاری را از طریق ســامانه 
گزارشات مردمی  دریافت کرده است مبنی 
بر اینکه خودروســازان در تحویل خودرو به 
متقاضیــان خرید خودرو از طریق ســامانه 
یکپارچه، به بهانه مشکلات استاندارد، تاخیر 
دارند. معــاون نظارت بر اجرای اســتاندارد 
سازمان ملی اســتاندارد ایران،بیان داشت: 
به دنبال دریافت این گزارش ها، بررسی های 
لازم در سازمان اســتاندارد انجام شد مبنی 
بر اینکه آیا خودروهایی که مردم نســبت به 
تاخیر در تحویل آن شــکایت دارند مشکل 
اســتانداردی دارد یــا خیر؟ که براســاس 
بررســی های کــه انجام دادیم، مشــخص 
شــد که هیچ کدام از خودروها مشکل اخذ 
تاییدیه استاندارد ندارد. وی افزود: بنابراین 
براساس دستور رییس ســازمان استاندارد 
مقرر شد تا بازدیدی از پارکینگ خودروسازان 
داشته باشــیم و تولیدات آماده تحویل این 
خودروسازان را مورد بررسی قرار دهیم، براین 
اساس روز دوشنبه هفته پیش )10 مهر( از 2 
پارکینگ این  خودروساز سایپا و ایران خودرو 
بازدید انجام شد. درگاهی  بیان کرد: براساس 
قانون تقویت و توسعه نظام استاندارد مصوب 
سال ۹6، ســازمان ملی اســتاندارد مدعی 
العموم است و براســاس این قانون مکلف 
به دفاع از حقوق مردم است ، براساس این 

رسالت ما حقوق مردم را پیگیری می کنیم .

محکومیت ۲۵۰۰ 
میلیارد تومانی یک 

شرکت بابت تخلف در 
واردات ماشین آلات

یکی از شرکت های تجاری به علت 
تخلــف در واردات ماشــین آلات 
مستهلک راه سازی به جریمه 2500 

میلیارد تومانی محکوم شد.

عکس خبر

بهره برداری از فاز ۱۱ پارس جنوبی به معطلی ۲۲ ساله پایان داد
نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به بهره برداری پیش از موعد از فاز 11 پارس جنوبی، گفت: مسیری که در بهره برداری از فاز 11 پیمودیم ما را به توتال منطقه 
تبدیل می کند؛ بهره برداری از فاز 11 پارس جنوبی به معطلی 22ســاله پیمانکار خارجی پایان داد.علیرضا عباسی، نماینده مجلس، در گفت وگو با خبرنگار ایرنا، 
ضمن اشاره به بهره برداری از »فاز 11 پارس جنوبی« و توفیقات دولت در این بخش بیان کرد: ما باید منابع زیرزمینی خود در عرصه های مختلف را جدی بگیریم.

وی با اظهار تاسف از اینکه بیشتر به دنبال خام فروشی نفت و گاز بوده ایم، ادامه داد: باید به این نکته توجه داشــته باشیم که اگر می خواهیم در داخل و منطقه 
جایگاهی در حوزه نفت و گاز داشته باشیم، باید به سمت افزایش ارزش افزوده حرکت کنیم.این نماینده مجلس با بیان اینکه باید از توان داخلی خودمان به درستی 
استفاده کنیم، تاکید کرد: باید بهره وری را در حوزه نفت و گاز به حد بالایی برسانیم.وی افزود: وقتی کشوری نفت را از ما خریداری کرده و از آن نفت خریداری شده 
200 فرآورده تولید می کند، دیگر به دنبال منفعت رساندن به ما نیست و در طلب افزایش منفعت خود است.این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه باید 
به توان دانشمندان خود در امور فنی و مهندسی اعتماد کنیم، بیان کرد: ما بیشــترین فارغ التحصیل دانشگاهی را بعد از انقلاب و در منطقه داریم؛ اما سوال این 
است که به چه میزان از این ظرفیت ها استفاده کرده ایم؟وی با بیان اینکه باید به دنبال صدور فناوری باشیم، بیان کرد: شرکت توتال با حضور در کشور ما کوشش 

کرد در احداث یک پالایشگاه مشارکت کند؛ چرا ما یک توتال برای کشورهای دیگر نشویم؟

رییس مرکز توسعه و سیاست های راهبردی وزارت راه 
و شهرسازی با بیان اینکه سازوکارهای فعلی بورس کالا 
پاسخگوی نیازمندی های طرح نهضت ملی مسکن 
نیست، گفت: سیمان در دو سالی که وارد بورس شده و 
قبل تر از آن نیز فولاد، شوک های قیمتی زیادی داشتند 

که سبب تعدیل پروژه های زیادی شده است.
سید جواد سادات فریزنی افزود: همچنین سبب شد تا 
در کنار تعدیل های زیادی که به این پروژه ها وارد شود در 
بازه زمانی که باید پروژه ها تحویل داده شود این اقدام 

صورت نگرفت و شاهد افزایش قیمت ها نیز بودیم.
رییس مرکز توسعه و سیاســت های راهبردی وزارت 
راه و شهرسازی با اشاره به کار کارشناسی توسط وزارت 

راه و شهرسازی که در جلسه اخیر شورای عالی به این 
موضوع پرداخته شده اســت، بیان داشت: به همین 
منظور مقرر شد تا کمیته ای سه جانبه با حضور وزارت 
صمت، اقتصاد و دارایی و راه و شهرسازی شکل گرفته و 

نظر قطعی در این رابطه اعلام شود.
وی بــا بیــان اینکــه ســازوکارهای فعلــی بورس 
نیازمندی های طرح نهضت ملی مســکن که با هدف 
ســاخت مســکن حمایتی در بخش هــای مختلف 
روستایی، انبوه سازی احیای بافت فرسوده، شهری 
و مدل هــای در حال اجرایی شــدن اســت را برطرف 
نمی کند، گفت: بر همین اساس در کنار اصلاح سازوکار 
و بورس در صــورت نیاز، کالاهایی مانند ســیمان و یا 

میلگرد باید از سازوکار بورس خارج شود.
سادات فریزنی با اشاره به طرح سابق که با معرفی از 
سوی وزارت راه و شهرســازی، حواله ای به مردم داده 
شده تا با قیمت مشخصی مصالح ساختمانی را تامین 
کنند، گفــت: در خصوص میــزان تاثیرگذاری قیمت 
مصالح ساختمانی در قیمت تمام شــده برآوردهای 
زیادی وجود دارد به عنــوان مثال برای خانه های یک 
تا سه طبقه و اینکه با چه مدلی ســاخته شوند، شود 
بیش از 25 درصد در این واحدها ضریب تمام شــده 

بیشتر می شود.

رییس مرکز سیاست های راهبردی وزارت راه و شهرسازی:

سازوکارهای فعلی بورس کالا، پاسخگوی نیاز نهضت ملی 
مسکن نیست



مشارکت کمیسیون ملی یونسکو 
ایران در جشنواره چندرسانه ای 

میراث فرهنگی
ایران، مشــارکت و حمایت معنوی خــود را از برگزاری 
دومین جشنواره ملی چندرسانه ای میراث فرهنگی اعلام 
کرد.به گزارش ایرنا از روابط عمومی چندرسانه ای میراث 
فرهنگی، ثمانــه یزدانی، معاون بین الملل کمیســیون 
ملی یونســکو ایران در نامه ای به علیرضــا تابش، دبیر 
دومین جشــنواره ملی چندرســانه ای میراث فرهنگی، 
ضمن قدردانی از برگزاری دومین دوره این جشــنواره، 
همراهــی و حمایت معنوی کمیســیون ملی یونســکو 
را از ایــن رویداد اعلام کــرد.در نامه معــاون بین الملل 
کمیســیون ملی یونســکو ایران آمده  است: کمیسیون 
ملی یونســکو به عنوان ســازمانی که کارکرد اصلی آن 
پیشــبرد همکاری های فرهنگی میان کشورها از طریق 
شناختن و شناســاندن عناصر فرهنگی مشترک است؛ 
از سویی متناسب با نیازهای بومی اهداف و برنامه های 
یونســکو را در ســطح ملی معرفی می کند و از ســویی 
دیگر وظیفه تبیین برنامه ها و دســتاوردهای کشــور در 
ســطح بین الملل را بر عهده دارد.در ادامه این نامه آمده 
است: حوزه تمدنی ایران به عنوان یکی از برجسته ترین 
پهنه های فرهنگی جهان، همــواره از ظرفیتی کم نظیر به 
منظور گســترش همکاری های بین فرهنگی برخوردار 
است. بی شک کمیسیون ملی یونسکو – ایران از آثار فاخر 
تولیدی به منظور معرفی دستاوردهای فرهنگی ایران در 
نظام بین الملل بهره می گیرد و نقش موثری در تقویت 
دیپلماسی فرهنگی کشور ایفا می کند.دومین جشنواره 
ملــی چندرســانه ای میراث فرهنگی توســط معاونت 
میــراث  فرهنگی وزارت میراث  فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی، با مشارکت و میزبانی استانداری قزوین، 
آذر ماه ۱۴۰۲ برگزار می شود.مهلت ارسال آثار که تا پیش 
از این ۳۰ شهریور ماه اعلام شده بود، تا ۱۵ مهرماه ۱۴۰۲ 
تمدید شده است و علاقه مندان می توانند در بخش های 
»رادیویی و تلویزیونی«، »سینمایی«، »هنرهای رایانه ای 
ترکیبی«، »هنرهای نمایشی« و همچنین »کتاب و پایان 
نامه«، آثار خود را به دبیرخانه جشنواره واقع در مجموعه 

فرهنگی تاریخی نیاوران ارسال کنند.

رییس اداره میراث فرهنگی،گردشگری وصنایع دستی شهرستان گلپایگان گفت: مهم ترین مشــکل پیش روی ثبت ملی کبوترخانه های گلپایگان ، نبود رضایت مالکان 
خصوصی این بناها و همین موضوع اولین مانع برای تخصیص بودجه های مرمتی است.مصطفی قانونی روز پنجشنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: مرمت و تخصیص بودجه از 
سوی میراث فرهنگی فقط مختص بناهایی است که ثبت ملی باشند، اما نداشتن رضایت مالکان کبوترخانه های گلپایگان ، ثبت ملی آنها را مشکل کرده است.وی تصریح کرد: 
عمده کبوترخانه های گلپایگان وسط زمین های کشاورزی هستند و گاهی مالکیت چند نفره دارند. یکی از شرایط لازم برای اینکه بتوانیم پرونده ثبتی کبوترخانه ها را تهیه کنیم تا 
بتوانیم ردیف های بودجه ای برای مرمت آنها بگیریم این است که به مالکان اعلام و سپس با رضایت آنها اقدام به ثبت ملی کنیم.قانونی یادآور شد: پیش تر پرونده ثبتی یکی 
از کبوترخانه های گلپایگان با نام »خواجه علیجان« تهیه شده است و به شورای ثبت اداره کل میراث فرهنگی استان ارسال کرده ایم اما بعد از ۴ سال به دلیل نداشتن رضایت 

مالکان ثبت ملی اتفاق نیفتاده است.وی گفت: کبوترخانه ها جزئی از زمین کشاورزی مالکان است و با ثبت ملی این بناها، حریم برای این آثار تعیین می شود و در این صورت 
برای تدابیر حفاظتی، نباید قسمت هایی از زمین کشت و یا آبیاری شود.رییس اداره میراث فرهنگی،گردشگری وصنایع دستی شهرستان گلپایگان افزود: بسیاری از مالکان، 
برداشت نادرستی از ثبت ملی کبوترخانه ها دارند و همین امر موجب نارضایتی آنها شده است.وی ادامه داد: علاوه بر این، محدودیت های وراثتی و اینکه ممکن است کبوترخانه 
ای ۳۰ یا۴۰ ورثه داشته باشد هم از دلایلی است که موجب شده ثبت کبوترخانه های گلپایگان با چالش مواجه باشد.قانونی گفت: در حالی که مالکان به ثبت ملی کبوترخانه ها 
رضایت نمی دهند، بهترین راه این است که با تعدادی از این مالکان صحبت و آنها را متقاعد به مرمت این بناها کنیم تا بتوانیم در آینده رضایت آنها را جلب و کبوترخانه ها را ثبت 
ملی کنیم.وی یادآور شد: بسیاری از کبوترخانه های گلپایگان وضعیت پایدار دارند و عمده آنها هنوز هم فعال هستند؛ کبوترخانه »اکرمی« و در چندین مورد دیگر از کبوترخانه 
های گوگد از این دسته هستند و هنوز هم کارایی دارند.به گفته قانونی، به طور تقریبی بالای ۹۰ درصد کبوترخانه های گلپایگان قابل حفظ هستند و شمار این بناها که همگی 
معماری و ساختار مستعطیل شکل دارند، در کل شهرستان در حدود ۸۰ اثر است.وی اظهار داشت: بسیاری از کبوترخانه های گلپایگان که قدمت آنها اواخر قاجار و اوایل پهلوی 
است، شرایط پایداری دارند؛ اما ممکن است در برخی از آنها قسمتی هایی از سقف کبوترخانه هم ریخته باشد ولی میراث فرهنگی به این شرط می تواند آنها را مرمت کند که 

این بناها ثبت ملی شوند و به این واسطه برای مرمت آنها ردیف بودجه بگیرد.

رییس اداره میراث فرهنگی شهرستان گلپایگان:
نداشتن رضایت مالکان، مهم ترین چالش ثبت ملی کبوترخانه هاست
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شناسایی دومین شهر زیرزمینی باستانی در تیران و کرون؛

رخ نمایی دوباره از هنر اشکانی

رییس اداره میراث  فرهنگی، گردشــگری و صنایع  دستی تیران و کرون 
از توابع اصفهان گفت: محوطه ای با مســاحت بالغ  بر۱۰ هزار مترمربع در 
روســتای »دولت آباد« به عنوان دومین شــهر زیرزمینی دوره اشکانی 
در این شهرستان شناسایی شد.محســن مظاهری در گفت و گو با ایرنا 
افزود: شــواهد و یافته های باستان شناســی، قدمت دوره اشکانی این 
شهر زیرزمینی را قطعی کرده است.وی تصریح کرد: روستای دولت آباد 
در بخش کرون این شهرســتان در پنج کیلومتری روستای »کرد علیا« 
واقع است که پیش تر هم یک شهر زیرزمینی مربوط به دوره اشکانی در 
آن شناسایی شده بود.وی یادآور شد: این دستکندها پیش تر هم وجود 
داشته اند؛ اما توسط مردم در برخی از مناطق مسدود شده بودند و از آنها به 

عنوان انبار استفاده می شد.
مظاهری افزود: با بازدید انجام شده از این شهرزیرزمینی متوجه شدیم 
که این مجموعه دســتکند می تواند با دستکندهای روستای»کرد علیا« 
مرتبط باشــد؛ اما این کار نیاز به بررســی بیشــتر دارد.مظاهری با اشاره 
به قدمت اشــکانی این اثر اظهار داشــت: می توان گفت که این نمونه از 
دســتکند در اصفهان تنها در همین منطقه و در روســتای کرد علیا وجود 
دارد.وی تصریح کرد: ما اینک به دنبال یافتن شــواهد تاریخی و باستان 
شناسی مرتبط با قدمت هخامنشــی این دستکندها هستیم.مظاهری 
گفت: شنیده هایی از سوی اهالی روستای دولت آباد وجود دارد که راه های 
زیرزمینی دیگری هم بین روستاها وجود دارد که ما هنوز آنها را شناسایی 

 نکرده ایم و نمی توانیم به قطعیت بگوییم که چنیــن راه هایی وجود دارد
 یا خیر.رییس اداره میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی شهرستان 
تیران و کرون خاطرنشان کرد: نظریه هایی بر کاربرد مسکونی این شهرهای 
زیرزمینی و نظریه های دیگری بر عبادتگاه بــودن آنها تاکید دارد و البته 
برخی هم کاربرد دفاعی برای آنها تعریف می کنند.به گزارش ایرنا، به هرگونه 
بنای مسکونی، مذهبی، نظامی و تدفینی که در بافت خاک یا سنگ، روی 
زمین یا زیر سطح زمین، با عمل حفاری توسط انسان ایجاد شده یا به هر 
بنای طبیعی مثل غار که انســان در آن با حفاری تغییر ایجاد کرده باشد، 

»دستکند« گفته می شود.
شهر زیرزمینی و دستکند روستای »کرد علیا« در شهرستان تیران و کرون 
۲۰ هزار مترمربع وسعت دارد و شواهد باســتان شناسی قدمت آن را به 
دوران اشکانیان و با احتمالات ضعیف تر به دوره هخامنشیان برمی گرداند.
شهر زیرزمینی یا دست کندهای تازه شناســایی شده در روستای دولت 
آباد تیران و کرون ۱۰ هزار مترمربع مســاحت دارد و گفته می شــود این 
دو شــهر زیرزمینی با هم مرتبط بوده اند اما هنوز این نظریه ثابت نشده 
است.در استان اصفهان علاوه بر این دو شهر زیرزمینی تیران و کرون که 
گفته می شود قدمت اشکانی دارند، شهر زیرزمینی دیگری در نوش آباد 
شهرستان آران و بیدگل واقع در ۲۰۰ کیلومتری شمال اصفهان وجود دارد 
که متعلق به دوره ساسانی تا صفوی است.شهرستان تیران و کرون در ۵۰ 

کیلومتری غرب استان اصفهان قرار دارد.

وزیر میراث فرهنگی:

گردشگری بازی برد برد و کلید حل مشکلات کشور است
وزیر میراث فرهنگ و گردشگری با تاکید بر اینکه گردشگری حق همه مردم دنیا و بازی برد برد است، 
گفت: همه ذی نفعان صنعت گردشگری باید از منافع این صنعت سود کنند زیرا گردشگری کلید حل 

مشکلات کشور است.
به گزارش ایمنا، ســید عزت ا... ضرغامی در آیین گرامیداشت شــصت و پنجمین سالگرد تاسیس 
انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرت هوایی و جهانگردی که در برج میلاد تهران برگزار شد، اظهار کرد: 
کمتر حوزه ای مانند گردشگری تا این اندازه فراگیر است که حوزه های مختلف فرهنگی، اقتصادی و 

اجتماعی کشور را شامل شود.
وی افزود: گردشــگری حق همه مردم دنیا و بازی برد برد است، همه ذی نفعان صنعت گردشگری 
باید از منافع این صنعت سود کنند، گردشگری کلید حل مشکلات کشور است امروز اگر مجموعه ای 
از مشکلات در کشور مطرح است به دلیل عدم توجه جامع به این صنعت است، در این دو سال تلاش 

کردیم حاکمان کشور به این حوزه توجه کنند.
وزیر میراث فرهنگ و گردشگری گفت: اکنون وقتی هر مطالبه ای در حوزه گردشگری در قوای حاکم 
مطرح می شود پاسخ منفی نمی گیریم و مسئولان هر قوه مطالبات ما را پیگیری می کنند گاهی برخی 
که تریبون دارند موارد را طوری مطرح می کنند که به ضرر گردشگری است اما وقتی با بزرگان صحبت 

می کنیم و توضیح می دهیم نظرشان متفاوت است.
وی خاطرنشان کرد: برنامه هفتم مهم ترین اتفاق حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
برای پنج سال آینده است، مجلس در اصلاح و تکمیل احکام برنامه هفتم این حوزه ها با وزارتخانه و 
دولت همکاری خوبی داشت، در دو سال گذشته ٢٠ مصوبه حمایتی با همکاری دولت و سایر دستگاه ها 
اجرایی کردیم، هر چه جلو می رویم باید تلاش کنیم صنعت گردشگری در نظام تصمیم گیری کلان 

کشور بیشتر جا بیفتد.
ضرغامی افزود: دولت و رییس جمهور بیش از هر زمان دیگری پشتیبان گردشگری هستند، در دولت 
وقتی از جایگزینی درآمد گردشگری به جای نفت حرف می زنم همه قبول دارند و تایید می کنند اما 
متاسفانه سرمایه گذاری در بخش گردشگری در کشــور ما خوب نیست و باید افزایش پیدا کند؛ ١۴ 
درصد درآمد فروش نفت برای وزارت نفت اختصاص دارد اما هنوز نتوانستیم یک درصد بودجه عمومی 

به گردشگری اختصاص یابد.

درب مساجد به روی گردشگران باز شود
وی، توسعه سرویس بهداشتی بین راهی را مهم دانست و عنوان کرد: درهای مساجد و سرویس های 
بهداشتی مساجد در بیرون شهرها یا مناطق گردشــگری باید باز گذاشته شود تا مردم و گردشگران 
از آن استفاده کنند، از روحانیون و ائمه جماعت درخواســت داریم در مسأله کمک کنند، حتی کارزار 
محیط زیست بگذارند و از مردم دعوت کنند در این مسائل کمک کنند، در همه جای دنیا این کارزارها 

مرسوم است.
وزیر میراث فرهنگی و گردشگری گفت: در کشور ظرفیت توسعه گردشگری وجود دارد؛ اما سامان دهی 
نشده ، مدیران به جزییات توجه نکرده اند، باید امکانات و تاسیسات بین راهی استان را بررسی کنند 

ملاک و شاخص ارزیابی مدیران همین گزارش هاست.
وی افزود: برای توسعه گردشگری باید خط شکنی کنیم، هزینه هم می دهیم، اگر باید برای مردم کار 
کنیم باید از نارضایتی آنها نسبت به خدماتی که می دهیم نگران باشیم دغدغه الان ما سرویس های 
بهداشتی بین راهی است، اگر خانواده ای، مسافری گردشگری در جاده ای نیازمند سرویس بهداشتی 

شود و نباشد من وزیر باید بترسم و نگران باشم.
ضرغامی تصریح کرد: تشکل ها و صنوف گردشگری باید وحدت و همکاری خود را حفظ کنند، ما با همه 
فعالان حوزه گردشگری ارتباط داریم، باید به مسیرهایی که تجربه نشده ورود کنیم تا راه های توسعه 

صنعت گردشگری باز شود.

اخبار

مفاد آراء
آگهي ابلاغ مفاد آراء صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 

و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات 
مبنی بر تایید انتقال عادی و یا ســهم مفروزی متقاضی صــادر گردیده در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود تا شــخص یا اشخاصی که به  آرا مذکور 
اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض فرصت دارند 
نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی مبنی بر طرح دعوی 
اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه خواهد بود و در 
صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 
خواهد شد  و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
۱- راي شــماره ۱۴۰۲6۰۳۰۲۰۲7۰۰۸6۳۰ مورخ ۱۴۰۲/۰7/۰۹ حسن صادقی 
حسن آبادی فرزند قربانعلی بشماره شناسنامه ۹۴ صادره از  جرقویه  بشماره 
ملی ۵6۴۹۹۱۴۱۰۹ در ششدانگ یکباب خانه احداثی بر روی قسمتی از قطعه 
زمین پلاک ۱۲6۸7 اصلی واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان به مساحت ۱۳۳/۰۲ 

متر مربع خریداری طی سند رسمی
تاريخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰7/۱۵
تاريخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰7/۳۰

م الف: ۱۵7۹۸۴۲ مهدی صادقی وصفی رییس منطقه ثبت اســناد و املاک 
شرق اصفهان

مفاد آراء
 آگهی موضوع ماده ۳ قانون وماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
 برابــر رای شــماره  ۱۴۰۲6۰۳۰۲۰۰7۰۰۳67۳  هیــات اول موضــوع قانــون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای 
محمود کریمی فرزند محمد به شماره شناسنامه ۱۱۰۰۲۰۸۰۰۳ در یک باب خانه به 
مساحت ۲۵۸/6۹ متر مربع پلاک ۵۴۱ فرعی از ۳۸6   اصلی واقع در قهدریجان 
 خریداری از مالک رسمی آقای حسینعلی کریمی قهدریجانی فرزند محمود محرز 

گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود 
رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰7/۱۵
تاريخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰7/۳۰

م الف: 1579774  مظاهر عباسی قلعه شــاهی رئیس ثبت اسناد و املاک 
فلاورجان

تحدید حدود اختصاصی
شــماره نامــه : ۱۴۰۲۸۵6۰۲۰۲۴۰۰7۰۴۳-۱۴۰۲/۰7/۱۰ نظــر بــه اینکــه 
بــه موجــب رای شــماره ۱۴۰۲6۰۳۰۲۰۲۴۰۰۰7۴۸ مــورخ ۱۴۰۲/۲/۲۸ و 
مــورخ   ۱۴۰۲6۰۳۰۲۰۲۴۰۰۰7۵۲ و   ۱۴۰۲6۰۳۰۲۰۲۴۰۰۰7۵۱
۱۴۰۲/۲/۳۰ هیــات قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی 
و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی ششــدانگ یکباب خانه به مســاحت 
۱۲۲/۸6 متــر مربــع تحــت شــماره ۵۳۲۳  فرعــی از ۴۴۸۳  اصلــی 
 مفــروز و مجزی شــده از شــماره ۹  فرعی از اصلــی مزبور  واقــع در بخش 
۵ ثبت اصفهــان در مالکیــت خانم زهــرا رمضانی پــور دســتجردی فرزند 
احمد نســبت به ســه دانگ مشــاع از شــش دانگ و خانم بهار الســادات 
موســوی و خانــم سحرالســادات موســوی )هر دو بــه سرپرســتی آقای 
هادی رمضانــی پور( فرزندان ســید حســین هر کــدام یک و نیــم دانگ 
 مشــاع از شــش دانگ مســتقر گردید  و پرونده ثبتی فاقد ســابقه تحدید

 حدود می باشــد لذا به اســتناد تبصــره ذیل مــاده ۱۳ قانون فــوق الذکر و  
طبــق تقاضــای مالــک تحدیــد حــدود ملــک مرقــوم در روزچهارشــنبه 
مــورخ ۱۴۰۲/۸/۱۰ ســاعت ۹ صبــح در محــل شــروع و به عمــل خواهد 
 آمــد و بــه موجــب ایــن آگهــی بــه کلیــه مالکیــن و مجاوریــن اعلام
  می گردد تا در روز و ســاعت مقرر در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین و

 مجاوریــن مطابق مــاده ۲۰ قانون ثبــت از تاریــخ تنظیم صــورت مجلس 
تحدید حــدود و فقط تــا ۳۰ روز پذیرفته خواهد شــد و معتــرض طبق ماده 

۸6  آئیــن نامــه قانون ثبــت باید از تاریخ تســلیم اعتــراض به ایــن اداره، 
ظرف یک مــاه دادخواســت خود را بــه مرجع ذیصــلاح قضائی تســلیم و 
 گواهــی تقدیــم دادخواســت را اخذ و به ایــن واحد ثبتــی ارائــه نماید، در

غیر این صورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی می تواند به دادگاه  مربوطه 
مراجعــه و گواهی عدم تقدیم دادخواســت را دریافت و به اداره ثبت تســلیم 
نماید و اداره ثبت بــدون توجه به اعتراض عملیات ثبتــی را با رعایت مقررات 

ادامه میدهد
 م الف: 1580046 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابــر رای شــماره  ۱۴۰۲6۰۳۰۲۰۱۸۰۰۰۸۲۳ مــورخ ۱۴۰۲/۰6/۱۹ هیأت اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رســمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخــوار تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اصغر بیگی حبیب آبادی فرزند عباســعلی 
بشــماره شناســنامه ۹67 صادره از اصفهان در یک قطعه زمیــن مزروعی با 
کاربری کشــاورزی بدون درج اعیانی  بــه مســاحت ۸۸۵.۴۵ متر مربع از 
قســمتی از  پلاک ۱ اصلی واقع در اصفهان  حبیب آباد برخوار بموجب قولنامه 
عادی مع الواســطه از مالک رســمی مشــاعی از خانم فاطمه طالبی حبیب 
آبادی فرزند حســین به شــماره ســند اصداق ۱۹۲۵۳ مورخ ۱۳۳6/۱۱/۱۲ 
دفترخانــه ۲۵ اصفهــان محرز گردیده اســت . لذا بــه منظور اطــلاع عموم 
مراتــب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود در صورتی که اشــخاص 
نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند می توانند 
از تاریخ انتشــار اولین آگهــی به مدت دو مــاه اعتراض خود را بــه این اداره 
تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، 
دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورتی 
 انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 

خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰7/۱۵

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۰7/۳۰
م الف: ۱۵7۸۸۱۴ مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  

مفاد آراء
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند
برابر رای شــماره  ۱۴۰۱6۰۳۰۲۰۲6۰۱۲7۱۱ مــورخ ۱۴۰۱/۰۸/۱۰ موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در اداره ثبت اســناد و املاک شــمال اصفهان تصرفات مالکانــه بلامعارض 
متقاضی آقای احمد ربیعی دســتجردی به شناسنامه 66۰۰۰۵۲۳۱7 کد ملی 
66۰۰۰۵۲۳۱7  صادره از دســتگرد فرزند عباس نســبت به ششدانگ یکباب 
تعمیرگاه به مساحت ۹7.6۰ متر مربع پلاک شــماره 6 فرعی از ۱۵۱۸۱ اصلی 
واقع در بخش ۵ اداره ثبت شــمال اصفهان خریداری طبق مبایعه نامه عادی 
مع الواسطه از مالکیت رســمی عذرا مجلسی و رضا ملائی موضوغ سند انتقال 
ثبت در صفحه ۱۰۸ و ۱۱ دفتر ۹۹ خروجــی. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰7/۱۵

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۰7/۳۰
م الف : 1580416  سید اسدالله موسوی رییس ثبت اسناد و املاک

اعلام مفقودی 
بــرگ ســبز و کارت خــودروی کامیونــت - ون- شــخصی 

 مــدل ۱۳77 بــه رنــگ آبــی - روغنــی بــه شــماره پــلاک

 ایران ۲۳-۴۲۴  ن ۱۹ و شــماره موتور ۰۰۱۲۰6۹۸ و شماره شاسی 

۰۰C۲۰7۹۹ و شناسه ملی خودرو IRPC77۹O۰W6C۲۰7۹۹ به 

نام آقای محمد حســین افشــاری مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.



معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان:

اصفهان، چهارمین استان پیر کشور است
 معاون فنی مرکز بهداشــت اصفهان گفت: این اســتان 
بر اســاس آمار مربوط به ســال ۱۴۰۰ از نظر نسبت تعداد 
ســالمندان به کل جمعیت )درصد(، در رتبه چهارم کشور 

پس از استان های گیلان، مازندران و تهران قرار دارد.
به گزارش ایرنا، علی پارسا در جمع خبرنگاران در معاونت بهداشتی دانشگاه علوم 
پزشــکی اصفهان افزود: در زمان حاضر ۱۲ درصد از جمعیت استان را سالمندان 
تشکیل می دهند که این نسبت در استان گیلان که رتبه نخست را دارد، ۱۵ درصد 

است.
وی با اشاره به اینکه اصفهان از نظر جمعیت افراد سالمند پس از تهران و خراسان 
رضوی، رتبه سوم کشوری را دارد، اظهار داشت: حدود ۶۴۲ هزار نفر سالمند در این 

استان زندگی می کنند.
پارسا با اشاره به روند نسبت جمعیت سالمندان در شهرستان های زیر پوشش 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان از سال ۹۷ تا ۱۴۰۱ گفت: نگاهی به این نرخ گویای 
افزایش آن اســت به گونه ای که از ۱۱.۲ درصد در سال ۹۷ به ۱۲.۹ درصد در سال 

۱۴۰۱ رسید.
از ۲۸ شهرستان استان اصفهان، مسائل بهداشتی و درمانی ۲۶ شهرستان )جز 

کاشان و آران و بیدگل( زیر نظر دانشگاه علوم پزشکی اصفهان است.
وی، پیرترین شهرستان های استان اصفهان را به ترتیب خوانسار با ۲۱.۶ درصد، 
بویین میاندشت با ۲۱.۱ درصد و اردستان با ۱۹ درصد جمعیت سالمندی اعلام و 
اضافه کرد: برخوار نیز با نسبت سالمندی ۹.۳ درصد، جوانترین شهرستان استان 
است.معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان، نرخ ســالمندی جمعیت شهرستان 

اصفهان را نیز ۱۳ درصد اعلام کرد.
پارسا خاطرنشان کرد: سالمندان بر اساس ارزیابی که از عوامل خطرپذیری در آنها 
مانند ابتلا به بیماری های سخت درمان، فشار خون و دیابت صورت می گیرد به 

دسته های پرخطر، خطر متوسط و کم خطر تقسیم بندی می شوند.
وی با بیان اینکه ۲۷ هزار و ۲۵۱ نفر از سالمندان استان در گروه بسیار پرخطر قرار 
گرفته و نیازمند مراقبت ویژه هســتند، ادامه داد: ۱۸۴ هزار نفر از سالمندان این 

استان نیز در گروه پرخطر دسته بندی شده اند.
وی با اشــاره به اینکه عواملی مانند امید به زندگی، شــاخص مرگ و میر و نرخ 
باروری در سالمندی جمعیت موثر است، اظهار داشت: با توجه به کاهش شدید 
نرخ باروری در کشــورمان، جمعیت ســالمندان با سرعت بیشــتری نسبت به 
میانگین جهانی و آسیایی در حال افزایش است به طوری که تا سال ۲۰۵۰ میلادی 

حدود ۳۰ درصد از جمعیت ایران سالمند خواهند بود.
وی با بیان اینکه از هشتم تا چهاردهم مهر امسال به عنوان »هفته ملی سالمندان« 
نام گذاری شده است، افزود: شعار روز جهانی سالمندان نیز » تحقق وعده های 

اعلان جهانی حقوق ســالمندان« اســت که برخی از این حقوق شامل برابری، 
استقلال و کرامت انسانی است.

معاون فنی مرکز بهداشــت استان اصفهان به سند ملی ســالمندان نیز اشاره و 
تصریح کرد: بسیاری از دستگاه های اجرایی در این سند وظایفی بر عهده دارند و 
لازم است که مطالبه گری لازم از سوی رسانه ها و مردم در این زمینه صورت گیرد.

وی با اشــاره به برنامه های مراقبتی و حمایتی مرکز بهداشت اصفهان از جامعه 
سالمندی از سالمندان خواســت تا با مراجعه به مراکز بهداشت و جامع سلامت 

در نزدیک ترین نقطه به محل زندگی خود، خدمات مراقبتی را دریافت کنند.

مراجعه ۵۳.۵ درصد جمعیت بالای ۳۰ سال اصفهان به مراکز بهداشت
معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان همچنین با اشاره به اجرای برنامه غربالگری 
و خطرســنجی مردم استان در مراکز بهداشــت، گفت: از زمستان سال ۱۳۹۵ تا 
شــهریور ۱۴۰۲ حدود یک میلیون و ۷۳۱ هزار نفر از جمعیت بالای ۳۰ سال زیر 
پوشش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان به مراکز بهداشت مراجعه کردند و از آنها 

خطرسنجی صورت گرفته است.
پارســا افزود: بر اساس نتایج حاصل از این خطرســنجی، ۱۱ درصد این افراد به 
دیابت، ۱۳ درصد به پــری دیابت ) پیش دیابت( و ۲۰ درصد به فشــار خون بالا 

مبتلا هستند.

وی همچنین با اشــاره به هفتم مهر »روز جهانی قلب« گفت: با توجه به اســناد 
موجود در زمینه کنترل بیماری های قلبی عروقی باید خطرسنجی جمعیت بالای 

۳۰ سال به ۸۰ درصد برسد که در اصفهان ۵۳.۵ درصد است.
وی با بیان اینکه حدود ۴۰۰ هزار فرد مبتلا به فشــار خون در استان شناسایی و 
غربالگری شده اند، اضافه کرد: بر اساس سند ملی پیشگیری و کنترل بیماری 
های قلبی عروقی باید شیوع فشــار خون به میزان ۱۰ درصد نسبت به سال پایه 
کاهش نسبی پیدا کند درحالی که ما روند افزایشی داریم و میزان شیوع در چهار 

سال ۸.۵ درصد بیشتر شده است.
پارسا ادامه داد: افزایش شیوع فشــار خون به این دلیل است که عوامل خطر در 
زمینه فشــار خون بخوبی کنترل نشده اســت که از جمله این عوامل می توان به 

اضطراب، اضافه وزن و چاقی و بالا بودن مصرف نمک اشاره کرد.
وی، بیمــاری های قلبی عروقی را شــایع تریــن عامل مرگ و میر دانســت و 
خاطرنشان کرد: بیماری های قلبی عروقی عامل حدود ۴۰ درصد از مرگ و میرها 

در استان اصفهان است.
رامش حسین خانی، مسئول برنامه پیشگیری و کنترل بیماری های قلبی عروقی 
معاونت بهداشتی دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان نیز در این نشست از مردم 
خواست حتی اگر مشکل خاصی در زمینه ســلامت خود ندارند برای غربالگری 

شاخص های تندرستی به مراکز بهداشتی مراجعه کنند.

افزایش موارد حیوان گزیدگی در اصفهان
مدیر گروه بیماری های واگیر مرکز بهداشت اصفهان نیز در این نشست با اشاره به 
افزایش موارد حیوان گزیدگی در این استان گفت: سال گذشته ۱۹ هزار مورد حیوان 
گزیدگی در استان ثبت شد که این تعداد در ۶ ماه نخست امسال ۱۱ هزار مورد بود.

رضا فدایی با بیان اینکه موارد حیوان گزیدگی دو تا ســه برابر شده است، افزود: 
طی ۲۰ سال گذشته هیچ مورد فوتی ناشی از هاری در استان اصفهان نداشتیم.

وی از مردم خواست تا در صورت حیوان گزیدگی توسط هر نوع حیوانی در اسرع 
وقت به مراکز واکسیناسیون هاری مراجعه کنند و گفت: ۷۰ درصد از موارد حیوان 
گزیدگی در اصفهان مربوط به سگ و ۲۰ تا ۳۰ درصد مربوط به گربه و موارد کمی 
مربوط به سایر حیوانات است.فدایی همچنین درباره برخی ادعاها مبنی بر تاثیر 
واکسن کرونا بر ابتلای افراد به برخی عوارض و بیماری ها، توضیح داد: در زمان 
تزریق واکســن کرونا، همه افرادی که تا یک ماه پس از دریافت واکسن به هر 
دلیلی در بیمارستان ها بستری می شدند توسط کمیته ای مستقل و متشکل از 
اعضای هیئت علمی مورد بررسی قرار گرفتند که آیا دلیل بستری آنها مربوط به 
واکسن است یا نه.وی افزود: در جمع کوچکی از این افراد مواردی از لخته خون 
در زنان کمتر از ۵۰ سال مشاهده و حدس زده شد که با یکی از برندهای خارجی 

واکسن مرتبط باشد؛ اما پس از آن چیزی اثبات نشد.
فدایی افزود: وقایعی که مدت ها بعد از دریافت واکسن برای فردی اتفاق می افتد 
و هیچ شاهد منطقی و علمی برای آن وجود ندارد که آیا به دلیل واکسن بوده، فقط 

حدس شخصی است که منتسب به واکسن می شود.
معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان نیز تاکید کرد: اگر مردم شکایتی از همسایگان 
خود درباره نگهداری حیوانات در منزل یا آپارتمان و احتمال تهدید علیه بهداشت 
عمومی داشته باشند می توانند آن را به سامانه تلفنی ۱۹۰ وزارت بهداشت گزارش 

کنند تا توسط کارشناسان بهداشت محیط بررسی شود.
به گفته وی، اگر کارشناسان بهداشت محیط با مراجعه به محل نگهداری حیوانات 
در منزل، تهدید علیه بهداشت عمومی را تشخیص دادند آن را به مراجع قضایی 
ارجاع می دهند.مهدی فارسی، مدیر گروه بیماری های غیر واگیر مرکز بهداشت 
اصفهان نیز در این نشســت از اجرای غربالگری بیماری های متابولیک ارثی در 
نوزادان در همه شهرستان های زیر پوشش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان خبر 
داد و گفت: این برنامه تا قبل از مهر امســال در ۲۱ شهرســتان اجرا می شد که با 
اضافه شدن شهرستان اصفهان و چهار شهرســتان جدید شرق اصفهان، در ۲۶ 

شهرستان زیر پوشش دانشگاه اجرا می شود.
استان اصفهان بیش از پنج میلیون و ۳۰۰ هزار نفر جمعیت در ۲۸ شهرستان دارد 
که امور درمانی و بهداشتی حدود چهار میلیون و ۷۰۰ هزار نفر در ۲۶ شهرستان با 

دانشگاه علوم پزشکی اصفهان است.
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حریق کارگاه خیاطی و انبار 
پارچه در خیابان مدرس 

رییــس اداره فرماندهــی عملیــات و 
ارتباطات سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری اصفهان از حریق کارگاه 
خیاطی و انبار پارچــه در خیابان مدرس 
خبــر داد. آتش نشــانان اعزامی پس از 
رسیدن به محل در لحظات ابتدایی کانون 
حریق را که با دودگرفتگی شــدید همراه 

بود، شناسایی و اطفا کردند. 

عکس   خبر

ضرورت برپایی نمایشگاه خدمات تشکل های مردمی در اصفهان
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: باید نمایشگاهی برای معرفی و ارائه خدمات تشــکل های مردمی این استان ایجاد شود تا ظرفیت های 
سازمان های مردم نهاد بهتر به منصه ظهور برسد.محمدرضا جان نثاری، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان در جلسه تشکل ها و سازمان های مردم نهاد 
اصفهان گفت: نمایشگاهی جامع، متشکل از غرفه های متعدد با حضور انواع مختلف تشکل ها همگان را با قابلیت های این نهادها آشنا می کند و خدمت رسانی سازمان های 
مردمی نیز فراگیرتر خواهد شد.وی اضافه کرد: حتی بسیاری از دستگاه ها و سازمان های اجرایی مرتبط نیز از وجود سازمان های مردم نهاد مرتبط با کار خود بی اطلاع هستند 
و در صورت اطلاع از فعالیت چنین مجموعه هایی قادر به هم افزایی با آنان خواهند بود؛ برای مثال نمایشگاه قرآنی مشتمل بر غرفه های متعدد می تواند الگویی برای برگزاری 
نمایشگاه از سوی سازمان های مردم نهاد باشد.جان نثاری با تاکید بر اقدامات فرآیندمحور ادامه داد: این شیوه سبب برخورداری از خردجمعی می شود و نیل به اهداف 
موثر را امکان پذیر می کند.وی با بیان اینکه خدمات گروه های داوطلب نباید تنها به شهر اصفهان معطوف شود، تصریح کرد: خدمت رسانی به مناطق محروم در شهرستان ها 
نیز باید مد نظر باشد تا برخی از مشکلات این مناطق به واسطه کمک گروه های داوطلب رفع شود.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
در جلسات مرتبط با تشکل ها و سازمان های مردم نهاد در استانداری باید شخص مدیرکل حضور یابد و حضور نمایندگان دستگاه های اجرایی جایز نیست.گفتنی است؛ در 

این جلسه درخواست های راه اندازی تشکل مورد بررسی و رای گیری قرار گرفت و در مورد چند موضوع آیین نامه ای نیز بحث و تبادل نظر شد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: هنوز 
در استان اصفهان کرونا پیرولا مشاهده نشده است و 
همچنان زیرســویه های قبلی همچون اومیکرون در 

استان اصفهان وجود دارد.
پژمان عقدک در گفت وگــو با خبرنگار ایمنــا، درباره 
آخرین وضعیت کرونا در اســتان اصفهان اظهار کرد: 
وضعیت کرونا در این استان نســبت به گذشته )یک 
ماه اخیر( تغییر نداشــته، اما تعداد مراجعه و درمان 
افراد سرپایی نسبت به یک ماه گذشته افزایش پیدا 

کرده است.
وی افزود: بیش از ۳۰ درصد مراجعان روزانه به مراکز 
بهداشتی، کرونا مثبت هستند، در صورتی که این عدد 
قبل از یک ماه پیش به صورت تقریبی حدود یک تا دو 

درصد بوده ؛ بنابراین مراجعات سرپایی که علائم شبیه 
کرونا داشتند در این مدت افزایش پیدا کرده است.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان تصریح کرد: 
از بین افرادی که علائمی مشابه کرونا و آنفلوانزا دارند، 
تست کرونای ۳۰ درصد آنها مثبت بوده، این در حالی 
است که آمار بستری مبتلایان در بیمارستان، آی سی یو 
و مرگ ومیر تغییری نکرده است.وی با اشاره به تعداد 
افراد بستری مبتلا به کرونا در بیمارستان ها ادامه داد: 
کمتر از ۱۰ نفر از افراد مبتلا به کرونا در بیمارســتان ها 
بستری هســتند و آمار بســتری افراد در آی سی یو و 
مرگ ومیر بر اثر کرونا در استان اصفهان همچنان صفر 
اســت.عقدک گفت: رعایت پروتکل های بهداشــتی، 
اســتفاده از ماســک، شست وشوی دســت ها، قرار 

نگرفتن در فضای تجمعی و محیط های بسته، رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی، ایجــاد تهویه برای فضاهای 
بسته و ایزوله کردن افراد علامت دار در منزل و استفاده 

از میوه ها، سبزی ها و مایعات مورد تاکید است.
وی در پاسخ به این سوال که آیا کرونا پیرولا در استان 
اصفهان مشاهده شده است؟ خاطرنشان کرد: هنوز در 
استان اصفهان کرونا پیرولا مشاهده نشده و همچنان 
زیرســویه های قبلی همچون اومیکرون در اســتان 

اصفهان وجود دارد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان:

هنوز کرونا پیرولا در اصفهان مشاهده نشده است

 آغاز همایش ملی کانون های دانشجویی همیاران سلامت 
در اصفهان

ششمین همایش ملی کانون های دانشجویی همیاران سلامت روان و جسم دانشگاه های سراسر کشور در 
دانشگاه اصفهان آغاز به کار کرد.مدیر کل دفتر مشاوره و سبک سلامت وزارت علوم گفت: هدف از برگزاری 
این رویداد علاوه بر دانش افزایی اعضای کانون های دانشجویی همیاران سلامت، کمک به ارتقای سلامت 
دانشجویان و سبک زندگی با توجه به دغدغه های روزمره است .ابراهیم نعیمی افزود: در این همایش 
سه روزه متخصصان ، روانشناسان و مدرسان دانشگاه های کشور به بیان آخرین دستاوردهای علمی در 
حوزه های سلامت روان دانشجویان می پردازند.وی گفت: در حاشیه این همایش با برپایی کارگاه های 
آموزشی ،مهارت های علمی دانشجویان مورد ارزیابی قرار خواهد گرفت.ابراهیم نعیمی ،برگزاری انتخابات 
دبیران مناطق دهگانه کانون ها را از دیگر برنامه های این همایش ملی عنوان کرد و افزود: در حال حاضر 
۴۸۰ کانون دانشجویی همیاران سلامت در دانشگاه های سراسر کشور فعال شده که بیش از ۵ هزار نفر 
عضو دارد.در پایان این همایش با حضور مدیران و مسئولان سازمان امور دانشجویی از کانون های برتر 

فعال و نمونه قدردانی خواهد شد .
 

صندوق پژوهش و فناوری اصفهان ۶۰۰ میلیارد ریال 
تسهیلات پرداخت کرد

مدیرعامل صندوق پژوهش و فناوری اصفهان گفت: این صندوق حدود ۶۰۰ میلیارد ریال تسهیلات مالی 
به شرکت های فناور و دانش بنیان استان در سال ۱۴۰۱ پرداخت کرد.محمد مروج الاحکامی روز چهارشنبه 
در گفت وگو با ایرنا با بیان اینکه خدمات صندوق پژوهش و فناوری اســتان اصفهان هر سال افزایش 
می یابد، افزود: این صندوق در ســال ۱۴۰۰، یکهزار میلیارد ریال و سال گذشته ۲ هزار و ۹۰۰ میلیارد ریال 
ضمانت نامه صادر کرد.وی با اشاره به اینکه صندوق پژوهش و فناوری اصفهان، محور مالی زیست بوم 
نوآوری است، گفت: این صندوق تاکنون تفاهم نامه های همکاری با بنیاد ملی نخبگان امضا کرده است که 
در آن از ظرفیت نخبگان در برنامه ها استفاده و خدمات بهتری به شرکت های دانش بنیان ارائه می شود.

وی اضافه کرد: در سه سال گذشــته در ۲۲ مجموعه دانش بنیان، شتاب دهنده، سرمایه گذار خطرپذیر 
و تیم های نوپا )اســتارتاپ( در حوزهای مختلف فناوری اطلاعات و ارتباطات، گردشــگری و سلامت 
ســرمایه گذاری کرده اســت.مروج الاحکامی گفت: صندوق پژوهش و فناوری استان اصفهان در یک 
موضوع سرمایه گذاری نمی کند و پس از بررسی همه جوانب آن، اقدام به این کار می کند.وی با اشاره به 
برگزاری نخستین نمایشگاه ملی فناوری و نوآوری در اصفهان )فن نما( افزود: صندوق پژوهش و فناوری 
استان اصفهان به عنوان محوریت بخش تامین مالی و سرمایه گذاری این نمایشگاه تلاش کرد تا سرمایه 

گذاران در حوزه های مختلف حضور یابند.

سخنگوی فراجا اعلام کرد:

تحویل ۷۲ ساعته کارت خودرو و گواهینامه  به مالکان
سخنگوی فراجا از تحویل ۷۲ ساعته کارت خودرو و گواهینامه  به مالکان و رفع توقیف خودروها به صورت 
سیستمی به مناسبت هفته فراجا خبر داد.به گزارش خبرنگار مهر، ســردار منتظر المهدی در خصوص 
عملکرد پلیس آگاهی گفت: در این مدت افزایش ۲۴ درصدی کشف انواع سرقت ها و افزایش ۴۱ درصدی 
کشفیات سرقت های خرد نسبت به مدت مشابه سال گذشته را شاهد بودیم همچنین ۵۸ درصد سرقت ها 
مربوط به سرقت های خرد است.سخنگوی فراجا افزود: همچنین در این مدت ۹ درصد افزایش کشف 
سرقت های مهم انجام شده است.سردار منتظر المهدی بیان داشــت: میزان سرقت از منزل و مغازه ۱۱ 
درصد، طلافروشی ۳۷ درصد، سرقت محموله و کالا ۷ درصد و دستبرد به اماکن خصوصی و دولتی ۶ درصد 
کاهش در وقوع نشان می دهد لذا به ترتیب افزایش ۱۶ درصدی سرقت های موتورسیکلت و ۱۵ درصدی 

کشف سرقت های اتومبیل نیز دستاورد دیگری در حوزه کشفیات ربایش ها توسط پلیس آگاهی است.

خبر روزاخبار

اجرای بیش از ۶۰ عنوان برنامه 
انتظامی در استان اصفهان

به مناســبت هفته نیروی انتظامی بیش از ۶۰ 
عنوان برنامه متنوع در شهرســتان های استان 
اصفهان برگزار خواهد شــد.معاون هماهنگ 
کننده و رییس ســتاد هفته نیــروی انتظامی 
فرماندهی انتظامی اســتان اصفهــان گفت: 
هفته نیروی انتظامی امسال با شعار »شهروند 
قانونمدار، پلیس خدمتگــزار« از ۱۳ مهرماه با 
حضور فرماندهان و کارکنان نیروی انتظامی در 
گلستان های شهدا و تجدید پیمان با آرمان های 
امام راحل و شــهدای انقلاب اسلامی آغاز و تا 
روز چهارشنبه ۱۹ مهرماه ادامه خواهد داشت.
ســرهنگ محمدرضا محمدی، معرفی ارتقای 
توان علمی پلیس استان در کشف علمی جرائم 
و تجهیزات علمی بومی ســازی شده، معرفی 
چهره مهربانانه پلیس در برخورد با پناه جویان و 
مددجویان، ارائه گزارشی از نقش آفرینی پلیس 
استان در مبارزه با قاچاقچیان و توزیع کنندگان 
مواد مخدر، سارقان و بزهکاران، مقابله با جنگ 
نرم دشمن و جرائم ســایبری را از دیگر اهداف 

برنامه های هفته نیروی انتظامی اعلام کرد.
وی گفــت: ســخنرانی فرماندهــان انتظامی 
در پیش از خطبه هــای نماز جمعــه، برگزاری 
همایش نمونه های ترافیکــی و راهوران محله، 
همایش نگهبانــان محله، جلســات ملاقات 
چهره به چهره فرماندهــان انتظامی با مردم در 
سامانه ۱۹۷، افتتاح طرح های عمرانی و حضور 
فرماندهان انتظامی در برنامه های صداوسیما 
از دیگر برنامه های این هفته است.ســرهنگ 
محمدی افزود: همچنیــن از دیگر برنامه های 
هفته نیــروی انتظامی در اســتان می توان به 
دیدار فرماندهان انتظامی با علما و خانواده های 
معظم شهدا، نمایش اقتدار پلیس مبارزه با مواد 
مخدر در مبارزه با خرده فروشــان مواد افیونی، 
همایش طلایه داران ترافیک، همایش تجلیل از 
کلانتران نمونه، بازدید و تقدیر میدانی از ماموران 
کلانتری ها و اهدای خون کارکنان پلیس است.

وی گفت: با توجه به تقارن هفته نیروی انتظامی 
با هفته جهانی کــودک، فرماندهــی انتظامی 
استان اصفهان در این هفته نگاه ویژه ای نیز به 

این قشر کرده  است .



عربستان، اسپانسر پیراهن تیم سردار شد
باشگاه رم برای اسپانسر جلوی پیراهن خود با فصل ریاض که یک جشنواره تفریحی و ورزشی سالانه با حمایت دولتی عربستان سعودی است، به تفاهم رسید.

در متن اطلاعیه جالوروسی آمده است: آ اس رم خوشحال اســت که یک همکاری جدید با فصل ریاض را اعلام می کند، که یکی از رویدادهای سرگرمی پیشرو در 
جهان، به اسپانسر جدید باشگاه در جلوی پیراهن تبدیل خواهد شد.فصل ریاض، هر ساله در ماه های زمستان بازدیدکنندگانی را از سراسر جهان به پایتخت عربستان 

سعودی جذب می کند تا هزاران کنسرت، نمایشگاه، تجربه غذاخوری و سایر رویدادهای سرگرمی منحصر به فرد با حضور بزرگ ترین برندها و افراد را تجربه کنند.
ترکی آل شیخ، رییس اداره سرگرمی عمومی عربستان سعودی گفت: پیراهن زرد و قرمز منحصر به فرد است، مترادف با آ اس رم در سراسر جهان است و ما مفتخریم 
که فصل ریاض اکنون با چنین پیراهن نمادینی همراه خواهد بود.وی ادامه داد: موفقیت اخیر رم در اروپا باعث می شود که این زمان هیجان انگیزی برای عضویت 
در این باشگاه معروف باشد و ما مشتاقانه منتظریم تا ببینیم در سال های آینده با هم چه چیزی می توان به دســت آورد.لینا سولوکو، مدیر اجرایی و مدیر کل رم 
گفت: ما با استقبال از فصل ریاض، به عنوان شریک اصلی جدید آ اس رم هیجان زده هســتیم. فصل ریاض یکی از بزرگ ترین رویدادهای سرگرمی زمستانی در 

جهان است که ورزش در قلب آن قرار دارد. ما مشتاقانه منتظریم تا بازی های دوستانه خود را در آنجا انجام دهیم و اشتیاق این کشور را برای فوتبال تجربه کنیم.
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تدبیر برای جلوگیری از یک اتفاق؛

انتقال بازی های سپاهان به فولادشهر!
همان عاملی که باعث شد دیدار دیدار تیم های فوتبال سپاهان و الاتحاد در ورزشگاه نقش جهان برگزار 

نشود، اجازه نخواهد داد دیدار بعدی این تیم در لیگ قهرمانان آسیا هم در این ورزشگاه برگزار شود.
به گزارش خبرنگار مهر، هر چند هنوز کنفدراسیون فوتبال آسیا رای انضباطی خود در مورد دیدار برگزار 
نشده تیم های سپاهان ایران و الاتحاد عربســتان را اعلام نکرده و باید امید داشت یا نتیجه به سود 
سپاهان باشد یا رای به برگزاری دوباره بازی داده شــود؛ اما یک طرف این رای هم می تواند باخت 

سپاهان باشد.
با این وجود هنوز از سوی باشگاه سپاهان شفاف سازی درستی از ماجرای رخ داده بین مسئولان این 
باشگاه و ناظران کنفدراسیون فوتبال آسیا و دلایلی که باعث شد این دیدار دقایقی قبل از برگزاری لغو 
شود، صورت نگرفته است.همین کوتاهی باشگاه سپاهان در شفاف سازی باعث انتشار اخبار ضد و 
نقیض و البته گمانه زنی هایی در مورد دلیل لغو این بازی شد که ذهن مخاطبان و علاقمندان به فوتبال 
را آشفته کرد. چه بسا اگر بعد از بازی باشگاه سپاهان دلیل لغو این بازی را درست و دقیق اعلام می 

کرد، از برخی مصاحبه ها و اظهارنظرهای غیرواقع جلوگیری می شد.
آنچه مسلم است کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا پس از دریافت گزارش ها و بررسی همه 
جانبه این اتفاق، رای خود را با ذکر دلیل لغو آن اعلام خواهد کرد. در این صورت اگر رای به محکومیت 

باشگاه سپاهان صادر شود، وضعیت دیدارهای آینده پیچیده خواهد شد.
اگر سپاهان بازنده این دیدار شود باید دیدارهای بعدی اش را در ورزشگاهی غیر از نقش جهان برگزار 
کند تا بازهم به مشکل نخورد. خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد مسئولان باشگاه در این فکر هستند که 
ورزشگاه فولادشهر اصفهان را جایگزین نقش جهان کنند تا بتوانند بازی های بعدی در لیگ قهرمانان 

آسیا را بدون مشکل برگزار کنند.
 

20 میلیارد و شاید محرومیت شش ماهه؛

مهم و باورنکردنی: پرسپولیس لوکادیا را شکست داد!
دادگاه فیفا حکم پرونده یورگن لوکادیا را به ســود پرســپولیس صادر کرد: 325 هزار دلار جریمه و 

متعاقب آن شش ماه محرومیت!
به گزارش »ورزش سه«، باشگاه پرسپولیس موفق شــد با اقدام حقوقی یورگن لوکادیا را در دادگاه 

فیفا محکوم کند و حالا این بازیکن ملزم به پرداخت بیش از 300 هزار دلار به پرسپولیس خواهد بود.
یورگن لوکادیا که فصل گذشته به صورت ناگهانی اردوی سرخ پوشان را ترک کرد، با شکایت پرسپولیس 
مواجه شــد و در عین حال از این باشگاه به فیفا شــکایت کرد؛ اما در نهایت پرونده کمیته انضباطی 
فدراسیون جهانی فوتبال باعث شــد تا حکم نهایی به سود سرخ پوشان صادر شود.نکته مهم این که 
پرسپولیس حالا توانسته تضمین جالبی هم برای پرداخت این پول بگیرد و در صورتی که لوکادیا نتواند 
رقم بدهی را پرداخت کند، باشگاه کانگژو و خود این بازیکن دچار محرومیتی سنگین خواهند شد و 
حتی ممکن است حکم سنگین تری هم به دست این بازیکن و باشگاهش برسد.این بخشی از حکم 
این پرونده است: بولت پرسپولیسدر بند یک حکم آمده است که بخشی از شکایت باشگاه به عنوان 

خواهان پذیرفته شده است.
بولت پرسپولیسدر بند دو تصریح شده است که یورگن لوکادیا محکوم و ملزم به پرداخت 32۴ هزار و 

200 دلار به عنوان جریمه نقض قرارداد بدون دلیل موجه هستند که باید به حساب باشگاه واریز شود.
بولت پرسپولیسدر بند سه نیز آمده است که خوانده دو یعنی باشگاه چینی کانگژو که لوکادیا هم اکنون 
در آن توپ می زند، به صورت تضامنی، نسبت به پرداخت این مبلغ به باشگاه پرسپولیس، مسئولیت 
دارد.اگر تا ۴5 روز آینده یورگن لوکادیا رقم 32۴ هزار دلار را که معادل چیزی نزدیک به 20 میلیارد تومان 
است، به حساب پرسپولیس پرداخت نکند، محکومیت بعدی در انتظار مهاجم هلندی است:)لوکادیا( 

به مدت ۶ ماه و تا زمان پرداخت مبلغ از فعالیت های فوتبالی محروم خواهد بود.

زشکافه ورزش ور

سرمربی تیم هندبال بانوان سپاهان:

همهستارههایاصفهانیدرسپاهانجمعشدهاند

ســرمربی تیــم هندبــال بانــوان ســپاهان گفــت: بازیکنــان 
بومی که جزو ســتاره های هندبال هســتند، امســال در ســپاهان 
 کنــار یکدیگــر جمــع شــده اند و از مهره هــای خوبــی بهره منــد

 هستیم.
فاطمه محمدخانی در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا، پس از پیروزی تیم 
هندبال بانوان سپاهان مقابل شــهید چمران لارستان در رقابت های 
لیگ برتر اظهار کرد: بازی بســیار خوب اما ســختی را پشــت ســر 
گذاشتیم، تیم شهید چمران لارســتان تیمی یک دست بود که فصل 
گذشته امتیازات خوبی را کسب کرده بود. از ابتدا، بازی در اختیار تیم 
ســپاهان بود، هر دو تیم نیمه اول را مدیریت کردنــد اما در نیمه دوم 
با توجه به نکاتی که به بازیکنان گوشــزد کردیم بــا ضدحمله هایی که 

داشتیم توانستیم نتیجه خیلی خوبی را رقم بزنیم.
وی افزود: دیدار اول بازیکنان بود، اشــکالاتی وجود داشــت که طی 
دو هفته ای که زمان داریم ســعی می کنیم نقاط ضعــف بازیکنان را 
برطرف کنیم تا بتوانیم بازی خوبی را مقابل فولاد هرمزگان به نمایش 

بگذاریم.
ســرمربی تیم هندبال بانــوان ســپاهان در خصوص دیــدار بعدی 

طلایی پوشــان مقابل فولاد هرمزگان تصریح کرد: باید تیم هرمزگان 
را آنالیز کنیــم و طبق آنالیزی که انجام می دهیــم تاکتیک های خود 
را طراحی کنیم تا بتوانیم دســت پر از آن دیدار خارج شویم. با همت 
و غیرتی که بازیکنان دارند، ســعی می کنیم از آن دیدار سخت نتیجه 

خوبی را کسب کنیم.
محمدخانی در رابطه با مســمومیت غذایی بازیکنــان این تیم قبل از 
انجام بازی در هفته اول و معوقه اعلام شدن آن دیدار اظهار کرد: شب 
قبل از مسابقه با غذایی که بازیکنان مصرف کردند، نزدیک به ۱۹ نفر از 
بازیکنان و کادر فنی دچار مســمومیت غذایی شدند و بستری شدند. 
پزشک و عوامل فدراســیون با بررســی هایی که انجام دادند متوجه 
شدند که بازیکنان شرایط مســابقه را ندارند، در نتیجه تصمیم گرفتند 

آن دیدار را معوقه اعلام کنند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: ســپاهان و اصفهان مهد هندبال ایران 
هستند، همه بازیکنان بومی که امسال در سپاهان حضور دارند، فصل 
گذشته در تیم های مختلف بازی می کردند، باشگاه سپاهان تصمیم 
گرفت آن بازیکنان را کنار یکدیگر جمع کند که این تصمیم خوب باعث 

شد تیم از مهره های خوبی بهره مند شود.

سرنوشت سپاهان در انتظار فولاد؟

فولاد و دردسر بزرگ
ورزش سه: پس از شکست مقابل ملوان در هفته سوم 
لیگ برتر، با گذشت تنها 2۴ ســاعت، مدیران باشگاه 
فولاد در روز دوم شــهریور ماه حکــم برکناری علیرضا 
منصوریان و همکارانش را طی اعلامیه ای رســمی که 
بر روی ســایت قرار گرفت، صادر کردنــد و بعد از آن با 
ایگناسیو مارتینز اسپانیایی برای نشستن روی نیمکت 

به توافق رسیدند.
اما در این بین نکته جالب توجهی وجود دارد. باشــگاه 
فولاد به  رغم گذشت بیش از یک ماه از برکناری علیرضا 
منصوریان به هیچ توافقی با او دست پیدا نکرده  است. 
با توجه به اینکه سرمربی پیشین فولاد، حکم اخراج را 
از دستان مدیران باشگاه خوزستانی دریافت کرده، به 
همین دلیل طبق قانون باید تسویه حساب با او به طور 
کامل انجام شــود. موضوعی که تا به حال انجام نشده 

و هیچ گونه توافقی بین دو طرف انجام نشده است.
فولادی هــا روز جمعه، با شــروع دوباره لیــگ برتر در 
تهران مقابل هوادار خواهنــد گرفت و به دنبال رونمایی 
از سرمربی جدید و اســپانیایی خود به صورت رسمی 
هستند. با این حال اما عدم توافق با علیرضا منصوریان 
و  عدم فســخ قرارداد با او باعث شــده تا وی کماکان 

سرمربی رسمی فولاد باشد.
طبق قانون رسمی فدراســیون فوتبال، با پیش آمدن 
چنین شــرایطی، کارت رســمی و مجوز نشستن برای 
سرمربی جدید تا زمان توافق با ســرمربی قبلی صادر 
نخواهد شــد و با این اوصاف مدیران فولاد کار سختی 
برای نشاندن مارتینز روی نیمکت برای جدال با هوادار 
خواهند داشت و باید به دنبال توافق و تسویه حساب با 
منصوریان باشند. هم چنین طبق قانون امسال سازمان 
لیگ هیچ باشگاهی اجازه فســخ یک طرفه قرارداد را 
نخواهد داشت و باید توافق در این زمینه صورت بپذیرد.

فدراسیون فوتبال ایران و سازمان لیگ در فصل جاری 
نشــان داده اند که به رعایت قانون پایبند هســتند. به 
طوری که باشــگاه ســپاهان را با جریمــه ای جدی و 
سنگین مواجه کرده اند و حالا به نظر می رسد که باشگاه 
فولاد هم با چالشــی جدی در این خصــوص مواجه 

خواهد بود.

تصمیم عجیب فیفا و اینفانتینو؛

شش کشور میزبان جام جهانی ۲۰۳۰
فیفا اعلام کرد که با پیشــنهاد میزبانی ویژه برای جام جهانی 2030 موافقت کرده است.به گزارش 
»ورزش سه«، فیفا اعلام کرد که با میزبانی شش کشــور برای جام جهانی 2030 موافقت کرده که 
البته سه کشور تنها یک بازی را میزبان خواهند بود.اروگوئه، آرژانتین و پاراگوئه سه کشوری هستند 
که به دلیل صد سالگی جام جهانی میزبان یک دیدار خواهند بود؛ چراکه اولین جام جهانی تاریخ در 
کشور اروگوئه برگزار شد.همچنین سایر بازی ها به میزبانی پرتغال، مراکش و اسپانیا برگزار می شود تا 
به این ترتیب، سه قاره مختلف در برگزاری جام جهانی سهیم باشند.اینفانتینو در این خصوص گفت: 
در سال 2030، ما یک ردپای جهانی منحصربه فرد خواهیم داشت. سه قاره -آفریقا، اروپا و آمریکای 
جنوبی- به همراه شش کشور -آرژانتین، مراکش، پاراگوئه، پرتغال، اسپانیا و اروگوئه- این بازی را 
به صورت متحد جشن می گیرند. نکته مهم اینکه از بین این کشورها آرژانتین، اروگوئه و اسپانیا سابقه 
میزبانی جام جهانی را دارند، اما سه کشور دیگر برای اولین بار میزبان خواهند بود.این در حالی است 
که آرژانتین به عنوان قهرمان دوره قبل حضور خواهد داشت و مراکش نیز با درخشش در دوره قبلی 
پای به میدان می گذارد.نکته دیگر اینکه هنوز مشخص نیست علاوه بر سه میزبان اصلی، آیا سه کشور 

دیگر هم به خاطر امتیاز میزبانی سهمیه مستقیم صعود خواهند گرفت یا خیر.
 

بلایی که بر سر »هالند« در لیگ قهرمانان اروپا آمده است
در هفته دوم از رقابت های لیگ قهرمانان اروپا، منچستر سیتی و آربی لایپزیش به مصاف هم رفتند و 
در نهایت در این بازی سیتیزن ها موفق شدند با نتیجه سه بر یک به پیروزی برسند و هر سه امتیاز این 
بازی را به دست بیاورند.در این بازی ارلینگ هالند به طور کامل درون زمین حضور داشت؛ اما نتوانست 
در این دیدار گلزنی کند. به نظر می رسد که هالند در رقابت های لیگ قهرمانان اروپا طلسم شده چرا که 
این بازیکن اکنون پنج بازی پیاپی است که در لیگ قهرمانان اروپا گلزنی نکرده است.ارلینگ هالند، 
آخرین بار در بازی مقابل بایرن مونیخ در دور برگشت مرحله یک چهارم نهایی فصل قبل بود که در لیگ 
قهرمان اروپا گلزنی کرد. پس از آن هالند در دو بازی مقابل رئال مادرید در مرحله نیمه نهایی موفق به 
گلزنی نشد. او مقابل اینتر هم در فینال رقابت ها گلی به ثمر نرساند هر چند که منچستر سیتی با گل 
رودری به قهرمانی رسید.ارلینگ هالند در این فصل هم در بازی مقابل ستاره سرخ بلگراد و همچنین 

بازی مقابل آر بی لایپزیش گلزنی نکرده است تا برای پنج بازی پیاپی گلی به ثمر نرسانده باشد.
 

بلینگام مثل مارادونا، دی استفانو و زیدان!
نشریه مارکا طی یادداشتی به عملکرد درخشان جود بلینگام و سایر ستاره های رئال مادرید در دیدار 
با ناپولی  پرداخته است.پس از یک بازی عالی دیگر توسط این جوان انگلیسی در پیروزی 3-2 رئال 
مقابل ناپولی در ایتالیا، مارکا اسپانیا تمجید زیادی از جود بلینگام، بزرگترین خرید تابستانی رئال 
مادرید دارد.در این یادداشت آمده است: بلینگام مانند مارادونا از میانه میدان شروع به گلزنی کرد. 
مرد انگلیسی همه چیز دارد، تمام مقایسه ها مناســب اوست. او مانند آلفردو دی استفانو در زمین 
بازی می کند و مانند زیدان حرکت می کند. ستاره فصل و احتمالا بهترین بازیکن فوتبال امروز جهان.

علاوه بر بلینگام، تونی کروس آلمانی باتجربه نیز بازی فوق العاده ای انجام داد. این هافبک زمین را 
کنترل می کرد، سرعت بازی مادرید را به حریف دیکته می کرد و در صورت نیاز سرعت بازی را افزایش 
یا کاهش می داد.او درصد بالایی از پاس های صحیح )۹۶ درصد( داشت و نتیجه گیری می گوید که 
باید، به گفته طرفداران، بی چون و چرا بازیکن فیکس باشد. نتیجه گیری دیگر از بازی این که عملکرد 
رئال در زمانی که وینیسیوس جونیور در زمین است، چقدر بهتر می شود.مادرید بسیار بهتری با حضور 
وینیسیوس وجود دارد. اگر شک و شبهه ای وجود داشت، مصدومیت این برزیلی بار دیگر نشان داد 

که او بازیکنی است که تفاوت ها را رقم می زند.

خبر  روز

سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن: 

مشکلاتی داریم که به مرور 
حل می شود

محمد ربیعی، سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن 
درباره تفــاوت کیفیت ذوب آهن نســبت به 
فصول گذشته گفت: درباره رویکرد ذوب آهن، 
به هر حال در ایــن فصل برنامه ریزی صورت 
گرفتــه اســت و محدودیت های بســیاری 
زیادی داشته و داریم. ما مضیقه های خاص 
خودمان را از لحاظ مالی داریم. سعی کردیم 
تغییر فلسفه بازی و نگاه مدیریتی مربیگری 
به این قضیه داشــته باشــیم. نیازمند زمان 
هستیم و هر چه جلوتر برویم تیم تکمیل تر 
می شــود. ارزیابی عملکرد ما در پایان فصل 
بهتر صورت می گیرد.ســرمربی ذوب آهن با 
تاکید بر بلندمدت بودن برنامه بازسازی تیم 
اضافه کرد: مدیران ارشــد کارخانه ذوب آهن 
هم در شروع کار از ما خواستند برای بازگشت، 
نیازمند دو تا سه سال برنامه مدون هستند. 
باید بپذیریم در فوتبــال برنامه ریزی حرف 
اول را می زند. در حوزه لیست تیم، ذوب آهن 
حداقل به چهار یا پنج پنجره نقل و انتقالاتی نیاز 
دارد. در سیستم تجهیزات، امکانات و بازسازی 
بهتر باید به مرور اتفاقات بهتری بیفتد. البته 
در این راه مشــکلاتی داریم کــه به مرور حل 
خواهد شد.سوال مشابه دیگر که این روزها در 
فوتبال ایران همواره پرسیده می شود، درباره 
وقفه لیگ بود و او در این باره گفت: به نظرم 
همه صحبت کردند و زیاد هم صحبت شــده 
است. روز قبل بازی دوست ندارم در این مورد 
حرفی بزنم. هر کسی می تواند تحلیل خودش 
را داشته باشــد. نگرانی تمامی افراد درگیر را 
درک می کنم و هر کــدام دغدغه های پیش 
روی خودشــان را دارند، اما تا در جایگاه آنها 
نباشیم نمی توانیم قضاوت کنیم.سرمربی تیم 
فوتبال ذوب آهن در مورد اینکه آیا  وقفه لیگ 
روی روند رو به رشد ذوب آهن تاثیر داشته یا 
خیر، گفت: دو بازیکن در تیم امید و بازی های 
آسیایی داشتیم. من جزو کسانی هستم که 
می گویم عدالت باید رعایت شود که می تواند 
کمی یا کیفی باشد. من می گویم شاید یک 
تیمی دو بازیکن عضو تیم امید داشته باشد، 

اما تاثیرگذار باشند. 

فوتبال جهان

عکس خبر  

»خمس« تماشاگر 
ویژه پورتو- بارسلونا

پاکو خمس کــه تجربه حضور 
روی نیمکت تیم های لالیگایی 
و تقابــل بــا بارســلونا را دارد، 
نظاره گر مسابقه این تیم در لیگ 
قهرمانان اروپــا مقابل پورتو بود 
و به طور جدی ایــن بازی را زیر 

نظر داشت. 

بهروز عطایی پس از دیدار ایــران مقابل جمهوری 
چک از ســرمربیگری تیم ملی والیبال کشورمان 

استعفا داد.
بهروز عطایی، ســرمربی تیم ملــی والیبال ایران، 
از تابســتان ســال ۱۴00 کار خود را با قهرمانی در 
مسابقات مردان آسیا آغاز کرد و در لیگ ملت های 
والیبال 2022 تیم ایران با هدایــت وی به مرحله 

نهایی صعود کرد.
تیم ملی والیبال ایران در ادامه حضور وی بر روی 
نیمکت، در رقابت های قهرمانی جهان ســیزدهم 
شــد، در لیگ ملت های 2023 به عنوان دوازدهم 
رســید و در مســابقات قهرمانی مردان آســیا به 

میزبانــی ارومیه بــه مقام نایب قهرمانی دســت 
یافت.

تیم ملــی والیبــال ایران بــا هدایــت عطایی در 
بازی های آســیایی هانگژو به مــدال طلا و مقام 
قهرمانی رســید و ســپس راهی برزیل شد تا در 
رقابت های گروه نخست انتخابی المپیک پاریس 

شرکت کند.
مردان والیبال ایران پس از دو ناکامی مقابل آلمان 
و اوکراین موفق به شکســت قطر شــدند و بهروز 
عطایی پس از شکســت تیم ملــی والیبال ایران 
مقابل جمهوری چک، اســتعفای خــود را تقدیم 

رییس فدراسیون والیبال کرد.

بر این اســاس، با توجه به حضور تیم ملی والیبال 
کشورمان در رقابت های انتخابی المپیک در برزیل 
و سه دیدار باقی مانده با تیم های ایتالیا، برزیل و 
کوبا، علیرضا طلوع کیان به عنوان سرمربی هدایت 
تیم ایران را تا پایان این مسابقات برعهده خواهد 

گرفت.

با اعلام فدراسیون والیبال؛

قصه عطایی و تیم ملی به پایان رسید



در سایه دیپلماسی فعال مدیریت شهری اصفهان؛

جزئیات برگزاری هفته فرهنگی ترکمنستان در اصفهان 
بررسی می شود

خبر روز 

مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان:

عملیات ساماندهی گذر تاریخی و گردشگری ابوذر آغاز شد
مدیر منطقه ۱۱ شهرداری اصفهان گفت: پس از چندین سال دغدغه مردم به ویژه شهروندان و کسبه خیابان 
ابوذر در خصوص ساماندهی گذر تاریخی و گردشــگری ابوذر، این پروژه با هزینه ای بالغ بر ۴۰۰ میلیارد 
ریال آغاز شد.حسن محمدحســینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: یکی از زیرساخت ها ایجاد 
محور گردشگری در قلب رهنان است که دی ماه ۱۳۹۷ از سوی شهردار وقت منطقه ۱۱ اصفهان مطرح و 
بارها وعده راه اندازی آن داده شد، اما این وعده محقق نشــد. در حال حاضر شاهد آغاز عملیات اجرایی 
این پروژه هستیم.وی افزود: پروژه ســاماندهی گذر تاریخی و گردشگری خیابان ابوذر شامل تخریب و 
برچیدن بتن، جداول بتنی و کف پوش های بتنی همچنین خاک برداری، حمل و بارگیری، زیرســازی، 
جدول گذاری، پیاده روسازی و خیابان سازی، سنگ فرش با سنگ و موزائیک، طراحی و ساخت بدنه محیط 
با المان های خاص شهری، تجهیز تاسیســات به صورت کامل شامل )حفر چاه و سیستم دفع آب های 
سطحی و تاسیسات مکانیکی، کابل کشی، تابلوگذاری، روشنایی و تأسیسات برقی( است.مدیر منطقه 
۱۱ شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: عملیات ساماندهی گذر تاریخی و گردشگری ابوذر با هزینه ای بالغ 
بر ۴۰۰ میلیارد ریال آغاز شده است.وی با اشاره به اینکه پس از محورهای گردشگری چهارباغ و خاقانی، 
ابوذر به سومین محور گردشگری این کلان شهر تبدیل می شود، گفت: امیدواریم با ریل گذاری انجام شده 
در این منطقه تا دو سال آینده با همت مسئولان به ویژه شورای ششم، محرومیت از چهره این منطقه زدوده 
شود. محمدحسینی ادامه داد: از زمان الحاق این شهرداری، رهنانی ها که زمانی در حومه خمینی شهر قرار 
داشتند و پس از الحاق در حومه اصفهان و حاشیه این شهر قرار گرفتند، چشم انتظار تحول و آبادانی در این 

محدوده شهر هستند تا بر زیرساخت های شهری آن افزوده شود.
 

کاشت ۲۰ هزار گل در سطح منطقه ۹ اصفهان
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان گفت: همزمان با فرارسیدن فصل پاییز، کاشت ۱۵ هزار گلدان گل داوودی و 
پنج هزار گل کلم تزئینی در میادین، چهارراه ها، جزایر ترافیکی و باغچه های سطح این منطقه در حال انجام 
است.سیدسلمان قاضی عسگر در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به اینکه گل کاری های فصلی موجب 
نشاط و سرزندگی در محیط شهری می شود، اظهار کرد: همزمان با آغاز فصل پاییز و با رویکرد زیباسازی 
و ایجاد فضاهای فرح بخش، کاشــت گونه هایی از گیاهان که در برابر سرما مقاوم هستند در دستور کار 
شهرداری منطقه ۹ قرار گرفته است.وی، طراحی فضای سبز و کاشــت گل و گیاه را از عوامل تاثیرگذار در 
سلامت روح و جان شهروندان برشمرد و افزود: شهرها به عنوان کانون تمرکز فعالیت و زندگی انسان ها برای 
اینکه بتوانند پایداری خود را تنظیم کنند، باید ساختار و کارکردی متاثر از سیستم های طبیعی داشته باشد.
مدیر منطقه ۹ شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: واحد فضای سبز منطقه ۹ به منظور افزایش سرسبزی، 
طراوت بخشیدن به سیما و منظر شهری و تلطیف روحیه شهروندان با اعتباری بالغ بر دو میلیارد ریال در 

حال کاشت گل های فصلی در سطح منطقه است.
 

فعالیت ۹ اکیپ گشت ستاد مهر اصفهان برای روان سازی ترافیک
مدیرکل اجرایی معاونت حمل ونقل و ترافیک شــهرداری اصفهان گفت: عــلاوه بر اینکه تمام بخش ها، 
تجهیزات و امکانات ترافیکی در سطح این کلان شهر فعال است، ۹ اکیپ گشت سیار ذیل ستاد مهر نسبت 
به پاک سازی و روان سازی گلوگاه ها و نقاط ترافیکی اقدام می کنند.حمید آقایی در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا، با بیان اینکه بیشترین تداخل ترافیکی در حاشیه تقاطع ها و مراکز آموزشی وجود دارد، اظهار کرد: 
پارک دوبل و توقف غیرمجاز خودروها بیشترین تاثیر را در افزایش حجم ترافیک ایجاد می کند.وی با بیان 
اینکه فعالیت گشت های سیار ستاد مهر از ساعت ۶:۳۰ تا ۱۴ و ۱۶:۳۰ تا ۲۰:۳۰ است، افزود: اکیپ های 
گشت سیار ستاد مهر شامل بازرسان و کارشناسان شرکت واحد اتوبوسرانی، سازمان مدیریت و نظارت بر 
تاکسیرانی و سازمان بار و کالای درون شهری است که به صورت مشترک با عوامل پلیس راهور نسبت به 

رفع مشکلات ترافیکی و اعمال قانون وسایل نقلیه متخلف اقدام می کنند.

بامسئولان 

معاون شهردار:

اصفهان در سطح بین المللی 
ظرفیت ویژه ای برای تبادل 

تجربه و دانش دارد
معاون برنامه ریزی و توســعه سرمایه انسانی 
شهردار اصفهان گفت: ۳۰۰ شــهر عضو شبکه 
شــهرهای خلاق دنیا هســتند و این ظرفیت 
ویژه ای بــرای اصفهان در ســطح بین المللی 
اســت که امکان تبادل تجربه و دانش فراهم 
شده است.سعید ابراهیمی در آیین اختتامیه 
جشنواره صنایع دستی خلاق در نمایشگاه فن 
نما اظهار کرد: حضور افراد در این جشنواره، مؤید 
مفهوم ویژه ای به عنوان نوآوری و خلاقیت است 
که در حال حاضر تمام سازمان ها به این مفهوم 
توجه ویژه ای دارنــد.وی با بیان اینکه اصفهان 
در یونسکو با عنوان شــهر خلاق صنایع دستی 
مشهور اســت، همچنین در دنیا این کلان شهر 
را به شــهر جهانی صنایع دستی می شناسند، 
افزود: در یونسکو شهرهای خلاق در هفت رده 
نام گذاری می شوند که اصفهان با عنوان شهر 
خلاق صنایع دستی و هنرهای مردمی است.

معاون برنامه ریزی و توســعه سرمایه انسانی 
شــهردار اصفهان، با بیان اینکه ۳۰۰ شهر عضو 
شبکه شهرهای خلاق دنیا هستند، گفت: این 
ظرفیت ویژه ای در سطح بین المللی است که 
امکان تبادل تجربه و دانش فراهم شده است.

وی با اشاره به فعالیت اتحادیه جهانی صنایع 
دستی، ادامه داد: در این حوزه نیز ظرفیت های 
ویــژه ای وجــود دارد؛ در نمایشــگاه فن نما 
حوزه هــای فنــاوری و نوآوری را بــه نمایش 
گذاشته شده اســت.ابراهیمی ضمن تشکر از 
مسئولان آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: 
تا به حال چند فعالیت به صورت مشترک اجرا 
شــده ، فعالیت حوزه صنایع دستی را کمک با 
هنرجویان وهنرســتانی ها پیگیری کردیم که 
غرفه آموزنده ای در نمایشگاه فن نما داشتند.

وی با اشاره به اینکه وسعت نمایشگاه فن نما 
حدود هشت هزار متر مربع است، تصریح کرد: 
حدود چهار هزار متر مربع از این فضا در اختیار 
مجموعه های دانش بنیان است که حدود ۱۰۰ 
شرکت در این مکان مستقر شدند و در ۱۰ حوزه 
تخصصی خدمات خود را به نمایش گذاشتند.

ادای احترام بانوان 
اصفهانی به سردار 
شهید حاج قاسم 

سلیمانی
همزمان با جشــن میلاد پیامبر 
کــرم)ص( و امــام جعفــر  ا
صادق)ع( مراسم ادای احترام 
بانوان اصفهانی به سردار شهید 
حاج قاسم سلیمانی در گلستان 

شهدای اصفهان برگزار شد.

عکس خبر

رییس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری شورای شهر:

۶۵۰ گلوگاه  شهر اصفهان باید عادلانه بازگشایی شود
رییس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه در مناطق پانزده گانه شهرداری این کلان شهر حدود ۶۵۰ گلوگاه با اولویت 
یک وجود دارد، گفت: گلوگاه های اولویت دار تمام مناطق شــهرداری باید به صورت عادلانه بازگشایی شود.رسول میرباقری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: 
در بودجه ۱۴۰۳ برای هر منطقه توســط اعضای شورای اسلامی شهر اصفهان ردیف بودجه ای در خصوص آزادســازی گلوگاه پیش بینی شده است.وی با اشاره به 
اینکه بعضی مواقع ممکن است یک گلوگاه به ده ها هزار نفر و حتی بیشتر آسیب برساند به همین دلیل هنگام تعیین بودجه یکی از موضوعاتی که پیگیری می شود، 
بازگشایی گلوگاه ها در مناطق است، افزود: سعی شده بعضی هزینه ها که بیشتر ظاهری است، به کارهای ریشه ای مانند بازگشایی گلوگاه ها اختصاص داده شود، 
به عنوان مثال بعضی مواقع مکان هایی نیاز به هزینه برای پیاده رو ندارد و می توان به محلات و گلوگاه ها انتقال داد.رییس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری 
شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: بودجه بعضی از گلوگاه ها در قالب پروژه های محله محور پیش بینی شده است، از این رو پس از بازدیدی که توسط مشاور شهردار 

در محلات انجام می شود، گلوگاه های اولویت دار شناسایی و از بودجه پروژه های محله محور بازگشایی آن ها انجام می شود.

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اصفهان 
گفت: در دیدار دوجانبه سفیر ترکمنســتان در ایران با 
شهردار اصفهان، طرفین ضمن بررسی جزئیات برگزاری 
هفته فرهنگی ترکمنســتان در اصفهان، برای بررسی 
امضای تفاهم نامه همکاری و توافقات خواهرخواندگی 
اصفهان با عشــق آباد اقــدام خواهنــد کرد.به گزارش 
خبرنگار ایمنا، ســیدعلی معرک نژاد در حاشیه دیدار 
سفیر ترکمنستان در ایران با شهردار اصفهان اظهار کرد: 
این مسئول دیپلمات برای دیدار با شهردار اصفهان و ارائه 
پیشنهاد برگزاری هفته فرهنگی ترکمنستان در اصفهان 
ابراز علاقه کرده بود که در راســتای دیپلماســی فعال 
مدیریت شــهری در این دوره، این جلسه برنامه ریزی 
شد.وی با بیان اینکه پیشــنهاد برگزاری برنامه هفته 

فرهنگی ترکمنستان در اصفهان توسط سفیر این کشور 
مطرح شــد، افزود: در مجموع اگــر توافقات دوجانبه 
حاصل شــود، این برنامه و رویداد فرهنگــی ابتدا در 
نصف جهان و ســپس در هفته فرهنگــی اصفهان در 
آن کشــور برگزار خواهد شــد.مدیرکل ارتباطات و امور 
بین الملل شــهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: عوامل 
مختلفی چون قرابت فرهنگی، پیشــینه هم زیســتی 
و تاریخی علاقه هــای هر دو طرف را بــرای ارتباطات و 
تعاملات بیشتر، ایجاد کرده است و امیدواریم با توجه 
به بررسی های ابعاد پیشــنهادی طرف ترکمنستانی، 
این برنامه و رویداد فرهنگی شکل اجرایی و عملیاتی 
به خود بگیرد.وی گفت: اصفهان با توجه به ویژگی های 
منحصربه فرد، همواره مورد توجه کشــورهای دنیاست 

و مردم کشورها سعی داشــته اند به شهر اصفهان سفر 
کنند و آن را ببینند، بر این اساس شهرداری اصفهان نیز 
سیاست دیپلماسی فعال فرهنگی-اجتماعی را در مسیر 
پیش روی خود مورد تاکید قرار داده است و از اینگونه 
دیدارها به گرمی اســتقبال می کند.معرک نژاد تاکید 
کرد: با توجه به اینکه ایران و ترکمنستان عضو سازمان 
همکاری های اقتصــادی اکو هســتند، فرصت های 
اقتصادی مناسبی می تواند بین طرفین ایجاد شود، از 
طرف دیگر بنیاد علمی-فرهنگی اکو می تواند زمینه ساز 
خوبی برای توسعه مناسبات فرهنگی بین کشورهای 

عضو اکو و به ویژه دو کشور ایران و ترکمنستان باشد.

عکس: ایمنا

آرام سازی ترافیکی نیازمند مطالعات جامعی برای ساماندهی خطوط عابرپیاده در سطح شهر و احداث پل هوایی در بعضی نقاط است؛ 

وضعیت نامطلوب »خط کشی های ترافیکی« در اصفهان
تمام شــهروندان حداقل یک بار از گذرگاه های عابرپیاده عبور کرده اند؛ اینکه زمان عبور از این گذرگاه، چه کسی 
_شامل عابر یا راننده_ قانون را رعایت می کند، مربوط به شهروندان است، اما اینکه چگونه این موضوع مدیریت و 
اقداماتی در راستای رعایت قانون انجام شود، با مدیریت شهر است.به گزارش خبرنگار ایمنا، در حال حاضر که گاهی 
در هیاهوی زندگی شهری رعایت قانون گم می شــود، اگر به الفبای قانون احترام بگذاریم، بسیاری از مشکلات 
رفع خواهد شد که یکی از آن موارد، رعایت نظم و انضباط هنگام تردد در شهر از سوی رانندگان و عابران پیاده است. 

رعایت قانون منجر به کاهش مشکلات ترافیکی و تردد آسان در سطح شهر خواهد شد.
ایجاد فضایی امن با بهره گیری از تجهیزات استاندارد ترافیکی برای عبور عرضی عابران پیاده، از شاخص های بهبود 
وضعیت ترافیکی و کاهش آمار حوادث در کلان شهرها است که توسط متولی آن یعنی شهرداری انجام می شود 
و در کنار آن برای رعایت سرعت مطمئنه توسط رانندگان و هشدار به موقع، علاوه بر نصب دوربین های ثبت سرعت 
نوشته های نشانگر حداکثر سرعت نیز اجرا خواهد شد.خطوط عابر پیاده، به عنوان بخشی اساسی از زیرساخت های 

ترافیکی شهر، نقش مهمی در تسهیل ایمنی و نظم ترافیک شهروندان و وسایل نقلیه ایفا می کند.
اصفهان به عنوان یکی از قطب های گردشگری ایران، علاوه بر هم وطنان و شهروندان، میزبان گردشگران بسیاری از 
کشورهای مختلف جهان است و با توجه به اینکه همواره با عنوان نصف جهان از این کلان شهر یاد می شود، می طلبد 
که شرایط ویژه ای از نظر ترافیکی به ویژه »خط کشــی های ترافیکی« داشته باشد که در حال حاضر این شرایط 
آن چنان مطلوب نیست.»آقاجانی«، یکی از شهروندان ساکن منطقه ۱۵ شهرداری اصفهان در رابطه با گذرگاه های 
عابرپیاده و رعایت قوانین مربوط به آن می گوید: »کنار ایستگاه های اتوبوس تندرو خطوط عابرپیاده وجود دارد، 

اما هیچ کدام از رانندگان توجهی ندارند و ما به سختی از آن عبور می کنیم.«
»من توجه نکردن به خطوط عابرپیاده را در خیابان باهنر که ایستگاه بی آرتی نزدیک چهارراه است، زیاد دیده ام و 
وقتی مسافر می خواهد عبور کند، ناامنی ایجاد می شود و جان مردم در خطر است.«؛ این ها نظر یکی از شهروندان 
محدوده خیابان رباط اســت که در ادامه می گوید: »در میدان دروازه تهران باید جانمان را در دستمان بگیریم و 

حرکت کنیم، از بس که ماشین از همه طرف می آید.«
»بهنام« یکی از خبرنگاران اصفهانی می گوید: »در کشــورهای حوزه خلیج فارس، اگر یک شهروند بخواهد از 
خیابان عبور کند، رانندگان خودروها حتی اگر سرعت زیادی هم نداشته باشند و خط کشی عابرپیاده هم وجود 
نداشته باشد، می ایستند تا عابر پیاده حرکت کند، اما در ایران اینگونه نیست؛ البته شهروندان هم رعایت نمی کنند 
و زمانی که می توانند از پل عابرپیاده رد شوند، عرض خیابان را طی می کنند که حجم تردد خودروها زیاد است و 
گاهی توسط رانندگان نیز این موضوع رعایت نمی شود. در مجموع فکر می کنم مشکلات به موضوع فرهنگ سازی 

مربوط می شود.«
»حسن زاده« نیز که در سپاهان شهر ساکن است، در رابطه با خطوط عابرپیاده می گوید: »در سپاهان شهر، رانندگان 
قبل از خطوط عابرپیاده می ایستند و بسیاری از موارد قانونی رعایت شده است، اما در سطح شهر اصفهان، باید 

صبر کنیم تا اتوبوس حرکت کند و انگار اولویت با تردد خودروها است.«

   قانون ایست قبل از گذرگاه عابرپیاده باید تفهیم، برنامه ریزی و اجرا شود
امین همدانی، کارشناس ارشد حمل ونقل در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره با اهمیت خطوط عابر پیاده می گوید: 

در شهرها دو نوع از این گذرگاه ها شامل هم سطح و غیرهم سطح )پل های هوایی( داریم.
وی با اشاره به گذرگاه های هم سطح افزود: این نوع گذرگاه ها در خیابان های جمع وپخش کننده و خیابان های 

محلی ایجاد می شود تا عرض آن پیاده رو باشد.
این کارشناس ارشد حمل ونقل خاطرنشان می کند: در شــهرهای کشور، چراغ خطر یا چراغ های سه  زمانه برای 
اطلاع رسانی گذرگاه های عابرپیاده نصب می شود، اما در اکثر کشورهای پیشرفته، حق تقدم در خیابان های محلی 
با عابرپیاده خواهد بود و در هر نقطه ای که خط کشی عابرپیاده وجود دارد، خودروها باید متوقف شوند و پس از 
عبور عابران، حرکت کنند.وی اضافه می کند: این موضوع در ایران اجرا نمی شود و رانندگان به سلیقه خود قبل از 
خط کشی عابرپیاده توقف کرده یا نمی کنند که خطرناک است و اتفاقات ناگواری به ویژه در حال حاضر که مدارس 
بازگشایی شده است، رخ می دهد که به دلیل نبود قوانین و نظارت لازم است و برای رفع این مشکل سرعتکاه های 

ایمنی ایجاد می شود که حتی از نظر طراحی مشکل دارد.
همدانی با بیان اینکه معتقدم قانون ایست قبل از گذرگاه عابرپیاده باید تفهیم، برنامه ریزی و اجرا شود، اضافه 
می کند: در زمینه علامت گذاری ها نیز ضعیف عمل می کنیم و باید علاوه بر نصب تابلوهای اطلاع رسانی، خطوطی 

روی معبر مشخص کند که به گذرگاه عابرپیاده نزدیک می شویم.
وی با بیان اینکه بعضی از گذرگاه های عابرپیاده باید محدود و تجمیع یا به نحوه بهتری اطلاع رســانی شــود تا 
رانندگان بدانند به گذرگاه نزدیک می شوند، اضافه می کند: حتی نقاطی که امکان حرکت عابران پیاده نیست باید 
مسدود شود و همان طور که انتظار داریم خودروها قبل از گذرگاه توقف کنند، عابرپیاده نیز نباید برخلاف قانون عمل 
کند، در غیر این صورت مقصر خواهد بود.این کارشناس ارشد حمل ونقل با بیان اینکه در زمینه تردد عابران پیاده 
به ویژه در گذرگاه ها آشــفتگی وجود دارد، اضافه می کند: این مشکلات باید اصلاح و با فرهنگ سازی و آموزش 
در مدارس رفع شود.وی می گوید: همیشه یک مدل پل هوایی در شهرها احداث می شود، در حالی که می توان 
از بسیاری از مدل های جدید و نوآوری اســتفاده کرد تا مکان زیبایی برای شهر ایجاد شود و شهروندان نیز برای 

استفاده ترغیب شوند.
همدانی ادامه می دهد: زمانی که تمام این موارد فراهم شود، می توان از شهروند انتظار داشت که از معبری غیر از 
گذرگاه عابرپیاده عبور نکند، اما وقتی نقصی وجود داشته باشد، فرهنگ سازی و چرخه مدیریت یکپارچه به هم 
خواهد خورد.وی با بیان اینکه کیفیت اجرای خط کشی ها مناسب نیست، تاکید می کند: می توان از راهکارهای 
دیگری همچون خط کشــی های دائم، آســفالت رنگی و تجهیزات فیزیکی همچون گل میخ های چشمک زن 
استفاده کرد؛ البته می بینیم که در بخشی از مناطق این گل میخ ها استفاده شده و سایر نقاط شهر مغفول مانده 
است.این کارشناس ارشد حمل ونقل اضافه می کند: با توجه به پیشرفت نورپردازی ها، می توان از روش های نوین 
استفاده کرد که در حال حاضر شرکت های دانش بنیان مختلفی در این زمینه فعال هستند و باید از این خدمات 

استفاده کرد تا جان شهروندان حفظ شود.

   خطوط عابرپیاده ۳ بعدی تجربه موفقی نبود
حمید آقایی، مدیرکل امور اجرایی معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، 
با بیان اینکه خط کشی های طولی در معابر اصلی و فرعی شــهر در دو نوبت شهریور و اسفندماه ترمیم می شود، 
می گوید: خط کشــی معابر اصفهان پس از مدتی به دلایلی همچون اقلیم و گردوغبار، جرم می گیرد و موجب 

کاهش رؤیت پذیری آن می شود.
وی با بیان اینکه حوزه معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان با همکاری اداره توسعه فرهنگ شهروندی 
شهرداری، از صفحه های نصب شده روی سرپناه ایستگاه های اتوبوس و صفحه بیرونی تابلوهای راهنمای مسیر 

نزدیک تقاطع ها، برای فرهنگ سازی حرکت بین خطوط استفاده می کند، اضافه می کند: سه سال قبل تابلوهایی 
با عنوان »اعمال قانون توسط دوربین های ثبت تخلف« در تقاطع ها نصب شد و با توجه به اینکه دوربین های نصب 
شده در تقاطع ها امکان رؤیت پلاک ها را دارد، خودروهایی که روی خط عابرپیاده توقف می کند، توسط پلیس 

راهنمایی رانندگی مستقر در مرکز کنترل ترافیک اعمال قانون می شود.
مدیرکل امور اجرایی معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان با بیان اینکه دو سال گذشته، اقدامات خوبی 
برای فرهنگ سازی در خصوص استفاده از کمربند ایمنی و توقف قبل از خط عابرپیاده انجام شد، خاطرنشان 
می کند: در حال حاضر می توان گفت که بیش از ۹۰ درصد شهروندان اصفهانی توقف قبل از خطوط عابرپیاده را 
رعایت می کنند و تنها در تقاطع های که پس زدگی ترافیکی وجود دارد شاهد توقف روی خطوط عابرپیاده هستیم.

وی با بیان اینکه در تعدادی از مناطق حاشــیه ای مانند مناطق دو، ۱۱ و ۱۵، به دلیل بودجه کم سالانه و افزایش 
قیمت رنگ خط کشی معابر، توجه زیادی نسبت به ترمیم و اجرای خط کشی های عابرپیاده نشده است که سعی 
می کنیم این بودجه را افزایش دهیم، می گوید: با توجه به جرم پذیری که موجب کاهش رؤیت خطوط عابرپیاده 
می شود، در تلاش هستیم تا از گل میخ های سرامیکی سفیدرنگ برای جلب توجه رانندگان به خطوط عابرپیاده 

استفاده کنیم.
آقایی ادامه می دهد: در دو نقطه اصفهان تجربه خطوط عابرپیاده سه بعدی را داشتیم، اما جنس آسفالت و اقلیم 
اصفهان خطوط سه بعدی را تحت تاثیر قرار می دهد و موجب جرم گرفتن می شود و به نظر می رسد پس از یک تا 

دو هفته این خطوط بسیار کم رنگ خواهد شد.
وی می گوید: خط کشی های مجازی و سه بعدی که موجب رؤیت بهتر آن خواهد شد، در خصوص کاهش سرعت 
و توقف تاثیر زیادی خواهد داشــت، اما پس از چند روز برای شهروندان عادی می شــود و به حالت اولیه خود 

بازمی گردد، بنابراین تاثیر خود را برای آرام سازی و کاهش سرعت از دست می دهد.
به گزارش ایمنا، به نظر می رسد باید مطالعات جامعی برای ساماندهی خطوط عابرپیاده در سطح شهر انجام شود 

تا با توجه به کمی فاصله بعضی از نقاط، تجمیع شود و در نقاطی »به طور حتم« پل هوایی احداث خواهد شود.
بسیاری از نقاط باید با تغییر سنگ فرش و آسفالت، آرام سازی ترافیکی صورت گیرد تا به نتایج مناسبی دست 
پیدا کنیم؛ البته مهم تر از همه، فرهنگ سازی است، زیرا تا زمانی که این موضوع وجود نداشته باشد، موفقیتی در 

این زمینه نخواهیم داشت.
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دیدارمدیرمخابراتمنطقهاصفهانباجانباز۷۰درصد

همزمان با هفته تکریم سالمندان؛

همایشروزجهانیسالمنددرنجفآبادبرگزارشد

مدیر توسعه فنی و کارآفرینی شرکت شــهرک های صنعتی استان اصفهان گفت: 
سه خوشه صنعتی و کسب و کار در حوزه پوشاک، گز و فرش دستباف در این استان 
عملیاتی و اجرایی می شــود.به گزارش ایرنا، روابط عمومی شــرکت شهرک های 
صنعتی استان اصفهان به نقل از احمد نهاوندی افزود: شرکت شهرک های صنعتی 
استان اصفهان بر مبنای ماموریت های تعریف شده سازمانی، در راستای ساماندهی 
و حمایت از صنایع کوچک و متوسط، تقویت تولید داخلی و همچنین توسعه خوشه 
های کسب و کار از سال 1385 نسبت به پیاده سازی و توسعه خوشه های صنعتی 
در استان اقدام کرده است.وی که در جلسه بررسی و ارائه برنامه عمل سال اول پروژه 
توسعه خوشه گز اصفهان سخن می گفت، اظهار داشت: تاکنون 12 خوشه صنعتی 
کســب و کار در این استان خاتمه یافته و سه خوشه پوشــاک خورزوق، خوشه گز 
اصفهان و خوشه فرش دستباف نایین در حال پیاده سازی و اجراست.مدیر توسعه 
فنی و کارآفرینی شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان ادامه داد: پروژه توسعه 
خوشه ای بر اساس دستور العمل های مبتنی بر برنامه های تدوین شده بین سه 

تا پنج سال اجرا می شود.حمید زیوری، عامل توسعه خوشه گز استان اصفهان نیز 
خلاصه ای از مطالعات شناختی حاصل از بررسی های میدانی در واحدهای ذینفعان 
خوشه در خصوص بازار داخلی و بین المللی گز، وضعیت فعلی خوشه و نقاط فشار 
در خوشه را ارائه داد.وی، چشم انداز خوشه را »طعم و مزه گز اصفهان، یادآور میراث 
با شکوه ایران زمین« عنوان و اســتراتژی و برنامه های عملیاتی سال اول پروژه را 
برای شرکت کنندگان تشریح کرد.در این جلسه همچنین به اهمیت تقویت شبکه 
بازاریابی در سطح بین المللی و ملی، همکاری تیمی اعضای خوشه، توسعه کسب 
و کار اعضای خوشه به سوی صنعتی شدن برای حضور پر رنگ در بازارهای داخلی 
و جهانی شیرینی و شکلات نیز تاکید شد.در پایان برنامه های عمل پس از بحث و 
تبادل نظر تایید و مورد موافقت قرار گرفت همچنین، مقرر شد جلسه شورای راهبری 

خوشه با ترکیب اعضا موثر بر توسعه خوشه هر چه سریعتر برگزار شود.
خوشه صنعتی، تمرکز جغرافیایی کسب وکارها، تامین کنندگان و موسساتی با حوزه 

فعالیت مشترک است.

مدیر مخابرات منطقــه اصفهان در ایام ولادت با ســعادت پیامبر اکرم و امام 
صادق علیه السلام به همراه جمعی از مدیران و کارکنان این مجموعه با جانباز 

محمد قربانی دیدار و گفت وگو کرد.
اسماعیل قربانی، در این دیدار که روز یکشــنبه ۹ مهرماه 1402 صورت گرفت؛ 
ضمن پاسداشت مقام ایثارگران و جانبازان هشت سال دفاع مقدس بر لزوم 
حفظ یاد و خاطره این عزیزان به عنوان یادگاران زنده حماســه آفرین کشور 

تاکید کرد.گفتنی اســت؛ محمد قربانی جانباز 70 درصد متولد ســال 1345 
کرسگان فلاورجان است که در حین خدمت در لشکر مقدس 14 امام حسین 
)علیه الســلام( در مناطق جنگی کردستان از ناحیه دســت، پا و سر به درجه 

جانبازی نائل شد.
شایان ذکر است، وی در جریان این دیدار به بازگویی خاطرات خود از سال های 

دفاع مقدس پرداخت.

به گزارش پایگاه خبری پیداگرنیوز، به مناسبت گرامیداشت هفته سالمندان، 
نهم مهرماه، همایــش روز جهانی ســالمند در محل باغ بانوان شهرســتان 

نجف آباد برگزار شد.
فرماندار ویژه شهرســتان نجف آباد گفت: افزایش کیفیت زندگی سالمندان 
نیازمند حمایت های اجتماعی و پزشکی است و تمامی دستگاه های مرتبط 
باید در این زمینه پــای کار بیایند و برنامه های مــدون خود در این خصوص 
را ارائه دهنــد.در این همایش که بــا همکاری فرمانداری، اداره بهزیســتی، 
شهرداری، اداره ورزش و جوانان شهرستان و شبکه بهداشت و درمان برپاشد، 
مباشری معاون محترم استاندار و فرماندار ویژه شهرستان نجف آباد، علیرضا 
قناعت کار رییس اداره بهزیســتی شهرستان، خودسیانی رییس کمیته امام 
خمینی )ره( و تعدادی از مسئولین شهرســتان حضور داشتند و از نزدیک با 

سالمندان حاضر در همایش دیدار کردند.
فرماندار ویژه شهرســتان نجف آباد ضمن نشســت صمیمی با ســالمندان 
و شــنیدن صحبت ها و دغدغه های ایشــان، گفت: افزایش کیفیت زندگی 
ســالمندان نیازمنــد حمایت هــای اجتماعی و پزشــکی اســت و تمامی 
دســتگاه های مرتبط باید در این زمینه پای کار بیاینــد و برنامه های مدون 
خود در این خصوص را ارائه دهند.موسی مباشــری با تاکید بر اینکه تکریم 
سالمندان باید همیشــگی بوده و محدود به این روز نباشد افزود: مراقبت و 
حمایت اجتماعی از ســالمندان بســیار حائز اهمیت است. احساس ارتباط 
اجتماعی و انسانی، رفاه روحی و عاطفی سالمندان را تقویت کرده و به بهبود 

زندگی سایر اعضای خانواده نیز کمک خواهد کرد.

رییس اداره بهزیستی شهرســتان نجف آباد با بیان اینکه سالمندان ذخایر 
پربهای انسانی هســتند، گفت: نوع نگرش ما نسبت به ســالمندان و نحوه 
تعامل و برخــورد با آنها، بر دیدگاه ســایر اعضای خانواده تاثیرگذار اســت و 

می تواند الگوی مناسبی برای فرزندان باشد.
علیرضا قناعت کار افزود: حفظ احترام و تکریم بزرگ ترها و سالمندان همواره 
در نزد ایرانی ها جایگاه ویژه ای در خانواده داشته و امروز نیز باید والدین نقش 
خود را در تربیت فرزندان برای تکریم سالمندان و بزرگ ترها به درستی ایفا 
کنند، چرا که روزی خود والدین نیز در جایگاه سالمندی قرار خواهند گرفت.

گفتنی است؛ اجرای ورزش همگانی و مرشد خوانی، انجام بازی شطرنج و 
دارت و آموزش آن به ســالمندان، برپایی میز خدمت مراقبت های سلامت 
و پزشکی، مشاوره روانشناسی و نشست صمیمی ســالمندان  با مسئولین 

شهرستان  از برنامه های این برنامه بود.

یکهزارو۹۳۰ملکمرتبطبابند»ت«تبصره۶قانوندراصفهان

شناساییشد

مدیر کمیسیون های ماده 100 شهرداری اصفهان از شناسایی یک هزار و ۹30 ملک 
مرتبط با بند »ت« تبصره 6 قانون بودجه در این کلانشهر در سال جاری خبر داد.

بند »ت« تبصره 6 قانون بودجه سال 1402 در خصوص تعیین تکلیف ساختمان ها و 
بناهایی است که بدون پروانه یا مخالف مفاد پروانه در محدوده شهرها ساخته شده 
و تا تاریخ 1400/12/2۹ پرونده آنها در کمیسیون ماده 100 قانون شهرداری ها طرح وبه 
صدور رای قطعی منجر شده است.غلامعلی فیض اللهی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
اظهارداشت: بر اساس این قانون، بناهایی که تا پایان سال 1400 رای  کمیسیون ماده 
100 شهرداری مبنی بر تخریب قطعی برای آنها صادر شده است، در صورت احراز اصول 
سه گانه )شهرسازی، فنی- بهداشتی و استحکام بنا(، قابلیت تبدیل رای به جریمه 
نقدی و جلوگیری از تخریب را دارند.وی با بیان اینکــه این اقدام به منظور تعیین 
تکلیف املاک دارای رای قطعی تخریب است، اضافه کرد: پس از ابلاغ دستورالعمل 
در سال جاری در گام نخست، پالایش و بررســی پرونده های دارای آرای ماده 100 
انجام و تعداد مورد اشاره احصا شد.مدیر کمیسیون های ماده 100 شهرداری اصفهان 
ادامه داد: پس از شناسایی این املاک در مناطق 15 گانه شهر اصفهان، منطقه هشت، 
هفت و 15 با بالاترین میزان تعداد مراجعه کنندگان مواجه بودند که در مجموع پرونده 

های مشــمول 233 پرونده با رعایت اصول سه گانه )فنی بهداشتی، شهرسازی و 
استحکام بنا( تکمیل شد و هم اکنون در حال طی کردن فرآیند اداری و اخذ مدارک 
تکمیلی به منظور چاپ فیش عوارض است، ضمن اینکه سایر پرونده ها با طرح در 
شورای معماری و شهرسازی در دست بررســی است.فیض اللهی تصریح کرد: در 
گام اول موضوع به مالکان و ذی نفعان املاکی که شامل این ماده  قانونی می شوند، 
به وسیله نصب بنر در معابر، دعوت از مالکان به وســیله ارسال پیامک و همچنین 
برگزاری جلسات توجیهی اطلاع داده شد.وی خاطرنشان کرد: تاکنون حدود نیمی از 
آمار اعلامی شناسایی شده در مسیر اداری است که در کنار این آمار، دیگر پرونده های 
شهرسازی که مطابق بند )ت( تبصره 6 قانون بودجه کشور سال 1402 قابل توافق، در 
حال بررسی است.مدیر کمیسیون های ماده 100 شهرداری اصفهان، رعایت نکردن 
اصول سه گانه، عدم احراز مالکیت و مشارکت شــهروند، تجاوز به معابر عمومی و 
املاک مجاور و احداث بنا در فضای سبز را از دلایل عدم تایید در این قانون برشمرد.

به گزارش ایرنا، از دهه 50 تاکنون 20 هزار پرونده و در پنج سال اخیر سه هزار و 500 
پرونده ساختمانی با رای تخریب در شهر اصفهان تشکیل شده که بیشترین تخلفات 

به تعداد طبقات، روگذر، بالکن و تبدیل کاربری مسکونی بوده است.

بازار
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